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La inundació dels camps 
d’arròs al Delta de l’Ebre 

ha començat
La soltada, que comença a l’hemidelta esquerre, es fa sense patir 
per l’aigua, però amb recels per la salinitat i el caragol maçana.

                     P3

El projecte de Genia Bioenergy, participada per Repsol, preveu 
tractar 127.000 tones anuals, invertint 20 MEUR.

                     P4

Promouen una central de 
biometà per reaprofitar els 

residus ramaders i orgànics a 
Campredó
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El Projecte Emma ha acon-
seguit 40.102€ gràcies a les 
aportacions solidàries de la 
ciutadania, empreses i insti-
tucions. Un especial esment 
és l’aportació d’SB Hotels, de 
16.000€ per finançar dife-
rents anàlisis genètiques que 
s’estan duent a terme.
El projecte Emma va néixer el 
2020, iniciativa de la Fundació 
Dr. Ferran, per recaptar fons 
per a la recerca en càncer de 
mama, impulsada pel grup de 
recerca en Patologia Oncològi-
ca i Bioinformàtica (PO&B) i el 
suport de la Gerència Territorial 
de les Terres de l’Ebre de l’ICS.
L’objectiu és estudiar la resposta 
immune dels ganglis axil·lars en 
pacients amb càncer de mama i 
entendre com influeix en l’evo-

lució de la malaltia. El 2022 es 
van seleccionar 400 pacients 
diagnosticades amb càncer de 
mama i actualment s’han inclòs 
mostres histològiques de més 
de 300 pacients en l’estudi. Amb 
diferents tipus d’anàlisis genèti-
ques es volen trobar marcadors 
que puguin relacionar-se amb 
la recaiguda de les pacients per 
metàstasi els 10 anys posteriors 
al diagnòstic. També s’estan di-
gitalitzant eines d’anàlisi d’imat-
ge basades en IA per quantificar 
la resposta immune directament 
en el teixit. S’espera tenir uns 
primers resultats cap a finals 
d’aquest 2024.
Rendició de comptes
La recaptació de 150.000€ dels 
dos primers anys del Projec-
te Emma, va permetre iniciar la 

Hem deixat enrere Sant 
Jordi i, encara en plena 

eufòria després d’un dia tan 
intens com aquest, ja s’estan 
fent els números que solen 
seguir a la diada.
S’estima que es van vendre a tot 
Catalunya uns 7 milions de ro-
ses (el que vindria a ser una flor 
per català), i gairebé dos milions 
de llibres, que també són molts 
volums. Aquest és el dia que 
floristes i llibreters fan el seu 
agost en ple abril. I això, malgrat 
tractar-se d’un dia hàbil i lectiu, 
perquè tot i ser el sant del pa-
tró, els catalans tenim clar que 
no es pot perdre una jornada 
així com així, i per tant, tothom 
a treballar. És a la tarda, quan es 
programen els principals actes 
culturals, festius i de comme-
moració que corren en paral·lel 
a l’espectacle de les paradetes 
de les rambles i els passejos, 
quan l’afluència de gent de to-
tes les edats és màxima.
Sant Jordi és un sol dia a l’any, 
però el cert és que les llibreries 
sempre tenen les seves portes 
obertes. L’espectacle que ofe-
reixen no és altra que la reca-
pitulació de tot el saber, en les 
temàtiques i àrees més variades, 
posada a disposició del públic 
en general. I si per una qüestió 
d’espai o de gust, a algun lector 
o lectora no li sembla oportú ad-
quirir un volum imprès sobre pa-
per, sempre pot fer-ho en format 
electrònic, perquè l’espai digital 
és infinit, no com l’analògic. Ara 
bé, per als amants del romanti-

cisme que hi ha en un llibre, no hi 
ha res com perdre’s enmig dels 
volums que omplen les parets, 
taules i lleixes de les llibreries a 
qualsevol lloc del món.
L'univers del llibre té una sèrie de 
curiositats estadístiquesi histò-
riques molt interessants, la pri-
mera de les quals, per exemple, 
fa referència al llibre més venut 
de la història. Aquest és la Bíblia, 
naturalment, de la qual s’estima 
que s’han venut 3.900.000 vo-
lums dels gairebé 6 milions de 
còpies impreses, essent con-
siderat el llibre més estudiat de 
la història i que ha causat més 
impacte al món, d’acord amb 
l’informe de l’editorial britàni-
ca Folio Society. Tanmateix, no 
és pas aquest el més llegit, sinó 
que el pòdium l’ocupa “El inge-
nioso Hidalgo Don Quijote de la 
Mancha”. Per afegitó, Cervantes 

està considerat l’autor més lle-
git de tots els temps, ja que de 
la seva obra se n’han fet més de 
690 edicions en múltiples idi-
omes, seguit molt de prop per 
Agatha Christie.
Es considera que el primer llibre 
de la història va ser el “Poema 
de Gilgamesh”, una obra que ha 
traspassat el temps provinent de 
l’antiga Babilònia. El seu suport 
són una onzena de tauletes de 
fang datades cap al 2200 aC. 
Ara bé, el llibre més antic, però 
manuscrit, és el Papir d’Ezequiel, 
dels segles II i III, que forma part 
de l’Antic Testament grec.
Des d’aleshores i fins als nostres 
dies, el món del llibre ha evoluci-
onat d’una forma increïble, tot i 
el saber que s’ha perdut pel camí 
per mil causes, la majoria de les 
quals, provocades per la imper-
donable insensatesa i estultícia 

humanes, especialment per in-
cendis de biblioteques, com la 
d’Alexandria, i la crema de llibres, 
com la perpetrada pel nazisme. 
Entre altres.
Si a aquestes alçades us abelleix 
anar a les llibreries i no teniu un 
títol en ment, és bo saber que 
d’acord amb xifres objectives 
i quantificables, els llibres més 
venuts darrera el Quixot és la 
“Història de dues ciutats” de 
Charles Dickens, “El Senyor dels 
Anells” de J.R.R Tolkien, i a con-
tinuació la saga Harry Potter de 
J.K. Rowling. Els seguiria de molt 
a prop, però fora del podi dels 
cinc magnífics, “El Petit Príncep” 
d’Antoine de Saint-Exupéry.
D’acord amb un recompte re-
alitzat per Google, l’algoritme 
ha arribat a la conclusió que al 
llarg de la història s’han escrit 
gairebé 144 milions de llibres, 
una xifra en augment perquè, 
segons la UNESCO, cada any es 
publiquen prop de 2,2 milions 
de llibres al món, que s’afegei-
xen als que ja existeixen o que 
se sap que han existit en algun 
moment. A Catalunya s’editen 
100 llibres cada dia, dels quals 
només 25 són en català, segons 
dades de la Federació de Gremis 
d’Editors d’Espanya.
Sigui com sigui, Sant Jordi ha 
evidenciat que la festa del llibre 
està en ple apogeu, i tot i que 
sempre es podria una mica més, 
aquesta diada ha deixat a autors, 
editors, distribuïdors i llibreters 
ben contents, i amb ganes que 
Sant Jordi sigui tot l’any.

Ressaca post Sant Jordi

El Projecte Emma recapta més de 40.000 € durant el 2023 per a 
continuar la investigació contra el càncer de mama

investigació científica. Avui, el 
projecte porta recaptats més de 
280.000€ destinats a la investi-
gació. La major part de les des-
peses, més de 60.000€, s’han 
destinat a material i equipament 
de laboratori. S’han invertit més 
de 70.000€ en recursos humans 
per a investigadors del projecte 
i gairebé 8.000€ s’han destinat 
a despeses relacionades amb la 
participació en congressos i fires. 
El romanent es destinarà a cobrir 

les necessitats de finançament 
dels contractes de l’equip d’in-
vestigadors durant els pròxims 
mesos. El Dr. Carlos López afe-
geix: “el finançament és ne-
cessari. Agraïm a les empreses, 
institucions i a la ciutadania, la 
implicació en el projecte i el 
vostre suport”.
La informació sobre el grup i les 
diferents maneres de fer apor-
tacions es troben a:
www.projecteemma.org.

EDITORIAL
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* LA PLANTA SOLAR DEL 
REG DE LA TERRA ALTA es 
construirà l’any que ve, i 
permetrà un estalvi energè-
tic del 70%.
La Generalitat pagarà el 85% 
dels 7 MEUR que val la cen-
tral, i també de l’ampliació 
per regar més hectàrees.

* LICITEN la tercera i última 
fase del projecte de reno-
vació quirúrgica de l’Hos-
pital Comarcal de Móra 
d’Ebre. El contracte, de 2 
milions d’euros, contempla 
l’adaptació i reforma dels 
dos quiròfans restants.

* DIMECRES, 24 d’abril, es 
va dur a terme  la presen-
tació de l’EbreLumen 2024, 
sota el lema “Aigua, font 
de vida”, que es celebra-
rà en deu municipis de la 
comarca i està organitzat 
pel Consell Comarcal de 
la Ribera d’Ebre, juntament 
amb els ajuntaments dels 
pobles que l’acullen, i amb 
el suport del Consorci de 
Polítiques Ambientals de les 
Terres de l’Ebre (COPATE) i 
l’Institut per al Desenvolu-
pament de les Comarques 
de l’Ebre (IDECE).

MÉS NOTÍCIES

Un Sant Jordi 
massiu
Sant Jordi va tornar a prendre 
carrers i places de les localitats 
del territori ebrenc amb parades 
de llibres i roses. La diada va re-
cuperar l’esplendor en dia labo-
rable, tot i que el temps no va 
acabar d’acompanyar. 
El vent i la temperatura més gèli-
da dels últims dies i setmanes, va 
marcar la diada de Sant Jordi a les 
Terres de l’Ebre, però no va evi-
tar que els carrers s’omplissin de 
gent que volia gaudir i remenar 
entre les parades de llibres i roses. 
La participació va ser massiva.  Es 
va fer difícil passejar pel centre de 
les poblacions on es van repartir 
la majoria d’estands. El punt àlgid, 
però, va ser la tarda de dimarts. 
A les parades de llibres es bus-
caven, sobretot, les darreres no-
vetats editorials, i també molta 
literatura ebrenca. Els floristes van 
oferir un tret diferencial amb les 
roses d’autor amb “detalls espe-
cials”.

12M

Inici de la campanya 
electoral

Ahir a la nit va arrencar ofi-
cialment la campanya electo-
ral del 12-M, després de l’en-
renou polític per l’anunci de 
Pedro Sánchez, que medita 
si deixa el càrrec de president 
del Govern espanyol. 
Una de les principals incògni-
tes de la cita electoral avança-
da és si es reeditarà la majoria 
absoluta independentista al 
Parlament, la qual marcarà els 
futurs pactes postelectorals.

Tots els sondejos, fins ara, 
apunten que el PSC serà el 
guanyador de les eleccions, 
com ja va passar en les últi-
mes. 
Tot i això, aquesta victòria no 
li va valer per governar, ja que 
els tres partits independen-
tistes amb representació a la 
cambra -ERC, Junts i CUP- 
van sumar 74 diputats, per 
sobre dels 68 que estableix la 
majoria absoluta.

Els arrossars s’inunden sense 
patir per l’aigua però amb 
recels per la salinitat i el 
caragol maçana

La inundació dels camps 
d’arròs al Delta de l’Ebre ha 
començat aquest dijous amb 
la soltada a l’hemidelta es-
querre. Les maniobres es fan 
amb somriures als rostres, 
a diferència de l’any passat, 
quan els pagesos van haver 
d’engegar la campanya amb la 
meitat de l’aigua i sense saber 
si seria viable plantar l’arròs. 
Enguany no es patirà per l’ai-
gua. Els regants de l’esquerra i 

la dreta disposaran dels 19 i 27 
m3/s, tota la concessió de la 
CHE (Confederació Hidrogrà-
fica de l’Ebre). Però tenen al-
tres preocupacions derivades 
de les restriccions de la se-
quera de l’any passat, com és 
l’impacte en la producció de 
l’arròs de l’augment de la sali-
nitat dels sòls, així com l’abast 
de l’exposició de la dispersió 
de la plaga del caragol maça-
na. (ACN)

DELTA DE L’EBRE
En 1 minut

Moltes més notícies a: www.mesebre.cat
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S’internalitzarà 
el servei de 

bugaderia de 
l’hospital de 

Jesús
El servei de bugaderia de 
l’hospital de la Santa Creu 
de Jesús s’internalitzarà per 
tal de reduir despeses a la 
vegada que aconseguir un 
millor servei. Així ho ha ex-
plicat l’alcalde de Tortosa, 
Jordi Jordan, en el ple extra-
ordinari, sol·licitat per sis re-
gidors del grup de Junts per 
Tortosa, per tractar sobre la 
situació del centre sociosa-
nitari. “És necessari empren-
dre mesures per a optimitzar 
els recursos de l’hospital de 
Jesús, és evident que la ges-
tió realitzada en el passat 
no ha estat adequada. I, en 
aquest sentit, una de les pri-
meres mesures que aplica-
rem serà gestionar directa-
ment el servei de bugaderia”. 
Pel que fa als acords plan-
tejats pel grup de Junts per 
Tortosa en la sessió extraor-
dinària, han estat tots rebut-
jats pel ple municipal, al qual 
no ha assistit el regidor de la 
CUP, a excepció del suport al 
manifest ‘Mateixa feina, ma-
teix salari’,
Per la seua part, el grup mu-
nicipal de Junts per Tortosa 
ha lamentat “el posiciona-
ment que ha tingut el go-
vern tripartit, Movem-PSC i 
ERC, en el ple extraordinari”. 
La portaveu, Meritxell Roigé, 
ha mostrat “la seua preocu-
pació”, en diverses ocasions, 
durant el debat que s’ha allar-
gat més enllà de quatre ho-
res, “pel futur de l’Hospital, 
tant pel que fa a la seua viabi-
litat com sobre el seu model 
de gestió”. Roigé ha lamentat 
que el govern del senyor Jor-
dan i la senyora Lleixà només 
hagin aprovat un dels deu 
punts de l’ordre del dia. De la 
resta, “s’han negat a consta-
tar, com diuen les auditori-
es, que durant els últims 16 
anys, s’han tancat en positiu 
els comptes de Gesat, la so-
cietat municipal que gestiona 
l’Hospital i, fins i tot, els fons 
propis amb els que es va tan-
car des del 2007 fins al 2022. 
“És surrealista, ens reconei-
xen que són estes xifres, que 
les auditories són favorables, 
però ho voten en contra?”, ha 
manifestat Roigé.

CAMPREDÓ

La promotora 
transformarà els 
residus orgànics 
provinents de la 

ramaderia, 
l’agricultura i la 

indústria 
agroalimentària del 

Baix Ebre en gas 
d’origen renovable

Tortosa reivindica el llegat del poeta 
Gerard Vergés en el desè 

aniversari de la seva mort

L’Ajuntament de Tortosa, 
Òmnium Cultural, la Gene-
ralitat i familiars de Gerard 
Vergés han fet una ofrena 
floral a l’espai commemora-
tiu del poeta i escriptor tor-
tosí al parc Teodor González. 
Aquest dimarts es com-
pleixen deu anys de la mort 
de l’autor, i l’alcalde Jor-
di Jordan ha assegurat que 
s’institucionalitzarà aquest 
homenatge per obrir la di-
ada de Sant Jordi a la ciu-

tat. Jordan ha recordat que 
Vergés és una de les figures 
més importants de la poesia 
catalana contemporània i ha 
reivindicat que cal fer valer 
el seu llegat. El consistori 
treballarà perquè en el cen-
tenari del seu naixement, el 
2031, se celebri l’Any Ver-
gés. La família del poeta ha 
assegurat que se sentiria “to-
talment estabornit” de veure 
com el recorda la seva ciutat. 
(ACN)

L’empresa Genia Bioenergy inicia els tràmits 
administratius per instal·lar una planta de biometà

L’empresa Genia Bioenergy 
promou la implantació d’una 
planta de biometà en una par-
cel·la de 8,5 hectàrees de Cam-
predó, al costat del polígon 
Catalunya Sud. 
Una planta amb capacitat per 
transformar els residus orgà-
nics provinents de la rama-
deria, l’agricultura i la indústria 
alimentària del Baix Ebre en 
gas d’origen renovable. 
El CEO de Genia Bionergy, Ga-
briel Butler, i els alcaldes de 
Tortosa i Campredó, Jordi Jor-
dan i Damià Grau, han presen-

tat els detalls d’un projecte que 
ha iniciat la tramitació adminis-
trativa.
Genia Bioenergy és una com-
panyia valenciana que lidera el 
desenvolupament de la indús-
tria del biometà a l’Estat es-
panyol i Portugal, i el projecte 
que promou a Campredó su-
posarà una inversió directa de 

15 milions d’euros i la creació 
de 40 llocs de treball durant la 
seva construcció i uns 30 quan 
la planta comenci a operar. 
Es tracta d’una instal·lació que 
suposarà una alternativa soste-
nible a la gestió de fins a 127.000 
tones anuals de residus gene-
rats al Baix Ebre i el Montsià, 
com ara dejeccions animals de 

les granges porcines i avícoles, 
restes agrícoles no aptes per a 
l'alimentació animal o deixalles 
orgàniques de l’agroindústria.
L’empresa promotora ha pre-
sentat a l’Ajuntament l’avanç 
del pla especial urbanístic i 
l’avaluació ambiental, que és el 
primer pas per tirar endavant el 
projecte.

El ple de la Diputació garantirà 
la subvenció per a la reforma del 

Teatre Auditori Felip Pedrell
El ple ordinari de la Diputa-
ció d’avui divendres aprovarà 
la modificació de crèdit per 
tornar a incloure la subvenció 
nominativa de 950.000 eu-
ros destinada a la millora del 
Teatre Auditori Felip Pedrell. 
L’equip de govern de Torto-
sa ja havia anunciat que re-
nunciava a la concedida l’any 
passat per replantejar algunes 
millores en el projecte origi-
nal, i que tornaria a presentar 
la sol·licitud per ser inclosa en 
els pressupostos d’enguany de 
la institució provincial.
Per la seva part, la portaveu 
de Junts per Tortosa, Meritxell 
Roigé, admetia que “estem sa-
tisfets que no s’hagin perdut 
els recursos per a la ciutat, 
uns recursos que jo mateixa 
vaig aconseguir fa més d’un 
any com a vicepresidenta de la 

Diputació, i que el tripartit va 
haver de renunciar per no ser 
diligents en una actuació que 
vam deixar només a punt de 
licitar i amb tot el finançament 
garantit”. Amb tot, la portaveu 
de Junts per Tortosa i diputa-
da provincial ha reclamat ce-
leritat en l’ampliació del Tea-
tre Auditori Felip Pedrell. “Ara 
demanem al senyor Jordan i 
la senyora Lleixà que no posin 
més en risc el finançament i 
comencin les obres de manera 
immediata, ja que després de 
10 mesos han estat incapaços 
d’iniciar-la”.

Meritxell Roigé: “estem 
satisfets que no s’hagin 

perdut els recursos 
per a la ciutat”
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* EL PROJECTE “AMPOSTA 
CIUTAT DIVERSA”, referent 
en una jornada europea a 
Bèlgica. La conferència girava 
al voltant de la diversitat en el 
món local i estava organitza-
da per la Comissió Europea i 
l’Ajuntament de Malines per a 
l'emancipació juvenil del car-
rer Sant Roc. Està oberta fins 
el 2 de maig per a joves de fins 
a 35 anys.

* LA ZONA BLAVA es reacti-
varà passat l’1 de maig. Es po-
sarà en funcionament de ma-
nera provisional gràcies a la 
fórmula d’ordre de continuïtat 
fins que no es torni a licitar.

* UNA OBRA TEATRAL entre 
la batalla de l’Ebre i la transi-
ció, 17è Premi Literari de Tea-
tre “La Carrova”. L’obra es titu-
la “En terra foradada” i l’autor 
és Valer Gisbert Berbis.

* EL DIA INTERNACIONAL 
DE LA DANSA se celebra amb 
xerrades i tallers per a totes 
les edats. L’actuació central 
anirà a càrrec de l’alumnat de 
l’escola de dansa Jacqueline 
Biosca, el 28 d’abril al parc 
dels Xiribecs.

L’Ajuntament es personarà com a acusació 
particular en els casos de delinqüents 

multireincidents
L’Ajuntament d’Amposta es 
personarà com a acusació 
particular en tots aquells ca-
sos de delinqüents multirein-
cidents que constantment 
vulneren la propietat privada. 
Així ho va anunciar l’alcal-
de d’Amposta, Adam Tomàs, 
després de la Junta Local de 
Seguretat celebrada amb la 
presència del conseller d’In-
terior, Joan Ignasi Elena, i 
tots les cossos de seguretat. 
Tomàs va assenyalar que el 
fet que l’Ajuntament es per-
soni com a acusació particu-
lar permetrà a l’ens fer el se-
guiment d’aquests casos.
L’alcalde, juntament amb el 
conseller, va reclamar més 
suport judicial contra la rein-
cidència i la impunitat davant 
d'aquells que fan de la delin-
qüència la seva manera de 
viure. “Qui és multireincident 
s’ha d’intentar reconduir, però 
si algú fa de la reincidència la 

SEGURETAT

seva professió, ha d’acabar a la 
presó”, va afegir el conseller, 
tot reclamant que es doti els 
jutges de les eines necessàries 
perquè la feina policial acabi 

La Perla, nom 
escollit per a 
l’embarcació 

elèctrica
L’embarcació elèctrica que 
farà rutes turístiques per la fa-
çana fluvial d’Amposta es dirà 
La Perla. 
Així ho han escollit 1.534 de 
les 3.080 persones que han 
participat en el procés parti-
cipatiu per escollir el nom del 
vaixell. La Perla ha estat esco-
llit amb molta diferència de 
la segona opció, la Tina, que 
ha rebut 635 vots. La Ponto-
na s’ha quedat en tercera op-
ció amb 382 vots. Finalment, 
hi hagut 529 vots en blanc o 
nuls. 
La fase de votació es va realit-
zar des del 2 fins al 19 d’abril. 
Paral·lelament, des de l’Ajun-
tament ja s’ha creat el servei 
de turisme fluvial, necessari 
per poder posar en funciona-
ment el vaixell.

La Junta Local de 
Seguretat també acorda 
més presència policial al 

carrer

3 OPCIONS

tenint una resposta”.
La Junta Local de Segure-
tat va posar sobre la tau-
la el repunt de fets delictius 
vinculats, principalment, als 
petits furts, i va acordar més 
presència policial als carrers. 
“Amposta és una ciutat segu-
ra, ho és, però també és cert 
que hi hagut un increment 
de fets delictius i això s’ha 
de gestionar”, assenyalava el 
conseller d’Interior.
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L’AMPOLLA

l’Ajuntament va 
cloure l’any anterior amb 

un estalvi net positiu 
d’1.763.494,86 €

DELTEBRE
La liquidació econòmica de l’any 2023 consolida la 
bona salut financera de l’Ajuntament
El Govern municipal de Delte-
bre ha presentat els diferents 
punts de l’ordre del dia de la 
sessió plenària. 
En aquest sentit, s’han donat a 
conèixer les dades del tanca-
ment econòmic de l’any 2023, 
les quals, com ha destacat l’al-
calde de Deltebre, Lluís Soler, 
mostren “la bona salut eco-
nòmica de l’Ajuntament de 
Deltebre a conseqüència de 
la gestió realitzada durant tots 
aquests anys”.
En aquest sentit, l’Ajuntament 
de Deltebre va cloure l’any an-
terior amb un estalvi net posi-
tiu d’1.763.494,86€, de forma 
que es van generar més in-
gressos que despeses. 
Paral·lelament, també s’ha 
presentat un romanent de 

tresoreria de 2.084.106,24€. 
D’aquesta xifra de romanent, 
952.318,11€ es destinaran a 
minorar la previsió de préstec 
d’enguany. 
A la vegada, Deltebre presenta 
un període mitjà de pagament 

del voltant dels 7 dies i una rà-
tio d’endeutament del 61,76%, 
lluny del màxim legal permès 
que se situa al 110%. 
Cal subratllar, però, que 
aquesta xifra encara serà més 
baixa a final d’any, ja que no 

es preveu la sol·licitud de tot 
el préstec considerat. Més en-
llà de la liquidació del darrer 
any, el plenari també ha por-
tat  a aprovació la ratificació 
de l’acord adoptat pel Consell 
Municipal de la Salut.

El vinent curs escolar 
2024/2025, l’Escola Bressol 
l’Hortet donarà cabuda a 58 
xiquets i xiquetes més, gràci-
es a les obres d’ampliació que 
durà a terme l’Ajuntament 
de Deltebre en les prope-
res setmanes. Una actuació 
que amplia el nombre actual 
d’aules i espais, com també 
promou la reforma d’algunes 
de les aules existents.  

Ampliació de 
l’Escola Bressol 

l’Hortet

Deltebre constitueix el Con-
sell d’Esports. El delegat del 
Consell, a proposta de l’al-
caldia, és Àlex Ventura, per-
sona vinculada en el sector. 
Així mateix s’ha efectuat el 
balanç del projecte esportiu, 
el qual ha permès, durant 
tot aquest darrer any, con-
solidar la marca esportiva de 
Deltebre.

Consell Municipal 
d’Esports

llirà, amb entrada gratuïta, la 
Diada de la Tonyina Roja amb 
diverses degustacions de to-
nyina, sashimi, tàrtar, makis, 
naguiri i romesco de tonyina 
amb patates, sessions de Dj’s 
i concerts musicals.

L’AMETLLA DE MAR

Avui divendres 26 d’abril 
s’inicien a l’Ametlla de Mar 
les XIII Jornades Gastronò-
miques de la Tonyina Roja 
del Mediterrani, les quals 
s’allargaran fins al 5 de maig, 
i en les quals s’inclou la ruta 
de la Tapa Roja i la Diada de 
la Tonyina dissabte 27 i diu-
menge 28 com a eix central 
de la celebració.
12 restaurants de la localitat 
oferiran les seves propostes 
gastronòmiques amb menús 
que tindran la tonyina com a 
protagonista. Els preus dels 
menús oscil·len entre els 45 
i els 82€ i inclouen una gran 
diversitat de maneres de 
consumir la tonyina.
L’agenda gastronòmica de 
l’Ametlla de Mar viurà una de 
les activitats més multitudi-
nàries de l’any.

XIII Jornades de 
la Tonyina Roja 
del Mediterrani

Paral·lelament, durant aquests 
dies, també hi haurà la possi-
bilitat de participar de la Tapa 
Roja, ruta de tapes de tonyina 
per onze bars de la localitat.
Les Jornades Gastronòmiques 
de la Tonyina Roja del Medi-
terrani tenen el seu punt més 
àlgid aquest cap de setmana, 
ja que durant demà dissab-
te dia 27 i diumenge dia 28 
d’abril, el port de la Cala aco-

Avui divendres, 
26 d’abril, s’inicien 

Es tracta d’un SUV model Ford 
Kuga Hybrid endollable, amb 
l’objectiu que sigui més sos-
tenible i eficient. Gràcies a la 
càrrega elèctrica, que dona al 
vehicle una gran autonomia, es 
reduirà el consum de combus-
tible fòssil.
L’adquisició ha suposat una in-

La Policia Local estrena 
un nou vehicle

versió de 54.350,40 euros que 
han anat a càrrec de l’Ajunta-
ment. La incorporació d’aquest 
nou cotxe suposa un canvi 
d’imatge que s’adapta als nous 
criteris de retolació corporativa 
de vehicles policials aprovats 
pel Departament d’Interior de 
la Generalitat.
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* L’AMPOLLA: El diumenge 28 
d’abril, a les 11:00 hores, se 
celebrarà una nova edició dels 
Tres Tombs, organitzada per 
l’Associació Amics del Cavall 
amb la col·laboració de l’Ajun-
tament. La sortida serà des del 
Camp Municipal de Futbol i 
els participants desfilaran pels 
principals carrers i places de la 
població. Serà la cloenda a les 
Setmanes Culturals. 

* TIVENYS: La tercera edició 
de Firarrels va ser tot un èxit, 
el cap de setmana passat. Des 
de l’aAuntament, destacaven 
que la Fira “ens ha regalat mo-
ments que per sempre guar-
darem en la memòria del nos-
tre poble. Moltes gràcies Viana 
do Castelo un cop més per 
tot, gràcies cos consular, grà-
cies Departament d’Acció Ex-
terior pel treball i acompanya-
ment en tot moment. Gràcies 
enormes al poble de Tivenys 
en majúscules: paradistes, 
comerços, associacions, en-
titats, voluntàris i voluntàries, 
comissió de fires, tot el poble 
sencer”.

* ALDOVER: L’home de 82 
anys que va ser envestit per 
un bou el passat cap de set-
mana, durant les festes d’abril, 
evoluciona favorablement, ja 
en planta de l’Hospital Verge 
de la Cinta on va ser operat 
d’urgència el dissabte a la nit. 
Segons fonts consultades, 
l’home es va confiar, quan 
marxava cap a casa, però el 
bou va fer un gir i va canviar de 
direcció. Però en cap cas es-
tava al recorregut per torejar. 

* BENIFALLET: Aquest any el 
municipi celebra la 31a. Edició 
de la Festa de les Coves. Serà 
el proper dissabte 4 de maig.  
Des de dimecres i fins el dia 
30 d’abril es podrà passar per 
les oficines de l’Ajuntament a 
comprar el tiquet.

* PAÜLS: Continuen els tre-
balls a la piscina municipal. 
Unes obres que consisteixen 
en pujar el nivell d’una part de 
la piscina, a ficar una escala 
nova per facilitar una millor 
accessibilitat. Mentrestant, 
s’informa que ja es pot utilit-
zar la pista poliesportiva, però 
amb precaució.

* LA FEDERACIÓ DE PRO-
DUCTORS DE MOL·LUSCS 
DEL DELTA DE L’EBRE informa 
que avui divendres es donarà 
el tret de sortida de la Cam-
panya del Musclo del delta de 
l’Ebre 2024.

 Arranjament del Camí de l’Ermita
L’Ajuntament de l’Aldea conti-
nua compromès amb el man-
teniment i millora de la xarxa 
de camins municipals, demos-
trant el seu compromís amb la 
població i l’entorn. Com a part 
d’aquest compromís, s’ha dut a 
terme una important tasca de 
millora d’arranjament al Camí 
de l’Ermita, una via clau que 
connecta diverses àrees del 
municipi i ofereix accés directe 
a l’Ermita de l’Aldea.
Amb un total de 2 km de camí, 
aquesta intervenció s’ha realit-
zat recentment a la població. 
El regidor d’Acció Urbana i Ru-
ral, Pepe Caballé, ha destacat 
la importància d’aquesta acció 
per millorar la mobilitat i segu-
retat dels aldeans, aldeanes i 
visitants. Caballé ha assenyalat 
que “una de les últimes accions 
que hem dut a terme ha estat a 
un dels camins principals que 
dona accés directe a l’ermita. 
El Camí de l’Ermita comprèn 
des de la urbanització Hosta-
Sol, passant pel barranc dels 

L’ALDEA

Pixadors, el Raval de Sant Jo-
sep i 4 camins fins a l’Ermita. 
S’han reparat els trams late-
rals i els trams més deterio-
rats. Aquesta era una prioritat 
que teníem aquest 2024 amb 
aquest camí i esperem poder 
continuar arranjant-ne més al 
municipi”. 
La intervenció al Camí de l’Er-
mita ha inclòs l’anivellament i 
compactació del terreny amb 
material reciclat, a més de la 
pavimentació amb doble trac-
tament superficial de reg asfàl-

4.000 persones 
gaudeixen del 

concert de Camela 
al Sun Rice Festival

tic. Això ha implicat l’aplicació 
de 3 kg/m² d’emulsió ECR2 i 
dues capes d’ull de perdiu a 
les zones més deteriorades, 
garantint així una millora signi-
ficativa de la qualitat de la via.
Aquesta actuació s’emmarca 
dins del pla de manteniment i 
millora dels camins municipals 
de l’Ajuntament de l’Aldea, que 
té com a objectiu principal, 
millorar la infraestructura vi-
ària per al benefici de tots els 
ciutadans.

El COPATE tanca el cercle a les 
Festes Majors

El COPATE presenta la ini    
ciativa per a unes festes ma-
jors més sostenibles en els 
municipis de la comarca del 
Baix Ebre i Montsià. Amb una 
preocupació creixent per la 
gestió dels residus i la pre-
servació del medi ambient, el 
COPATE promou una cam-
panya de sensibilització que 
fomenta el triatge del plàstic, 
vidre, cartró, fracció orgà-
nica i resta, durant els actes 
multitudinaris. La proposta 
de la campanya consisteix 
en substituir els contenidors 
de residus habituals per un 

sistema més eficaç de reco-
llida selectiva. En lloc dels 
contenidors convencionals, 
el COPATE facilitarà als mu-
nicipis interessats un con-
junt de cubells de 240 litres 
tipus papereres, destinats a 
incrementar el triatge de les 
diverses fraccions durant les 
festes majors. Aquestes “mini 
illes de recuperació” s’ubica-
ran estratègicament als actes 
multitudinaris, com ara pla-
ces o recintes, per facilitar la 
separació i el reciclatge dels 
residus generats durant els 
esdeveniments festius.

L’Ajuntament 
de Camarles 
informa de 
la voluntat 

d’una empresa 
d’instal·lar una 

planta de biogàs
El govern municipal de l’Ajun-
tament de Camarles ha fet 
públic un comunicat en el 
que ha explicat la voluntat 
de l’empresa Ence d’instal·lar 
al municipi una planta de bi-
ogàs. El govern municipal es 
compromet a transmetre tota 
la informació a la població 
i no descarta “realitzar una 
consulta popular si fos ne-
cessària” davant els dubtes i 
inquietuds que ha despertat el 
projecte. “La voluntat és man-
tenir informada a la població 
sobre els detalls del projecte i 
presentar la màxima transpa-
rència possible”. D’altra ban-
da, un grup de veïns i veïnes de 
Camarles contraris a la instal-
lació d’una planta de biogàs, 
coincidint amb el ple, han fet 
una concentració davant de 
l’Ajuntament.

El concert de Camela a l’Al-
dea,  dissabte passat, va ser un 
èxit amb 4.000 persones que 
no es van voler perdre el cap 
de cartell de la primera edició 
del Sun Rice Festival, una cita 
destinada a completar el pro-
grama de la Fira de l’Arròs i el 
Comerç. El concert va com-
plir amb els objectius marcats 
pel seu promotor, Joaquim 
López: “Després de tota una 
vida dedicant-me a la restau-
ració, estic molt orgullós d’ha-
ver organitzat aquest fantàs-
tic festival, que uneix música 
i gastronomia, al meu poble. 
Estem molt contents de la 
trajectòria que està agafant el 
Sun Rice, ja que ha aportat a 
l’Aldea un gran volum de gent, 
ajudant a conèixer més el pro-
ducte de la nostra terra i les 
nostres tradicions”.

Mor el 
conductor d’una 
motocicleta en 
un xoc frontal a 
la C-12 a Tortosa
El conductor d’una motoci-
cleta ha mort en un xoc fron-
tal a la C-12 a Tortosa, al Baix 
Ebre. Segons ha informat 
el Servei Català de Trànsit, 
l’accident mortal es va pro-
duir a quarts de set del matí 
d’aquest dimecres, al punt 
quilomètric 22,8 de la via. 
Per causes que encara s’es-
tan investigant, s’ha produït 
un xoc frontal entre una mo-
tocicleta i un camió i, com 
a conseqüència, ha mort el 
conductor de la motocicleta. 
En l’accident hi han treba-
llat diverses patrulles dels 
Mossos d’Esquadra, dues 
dotacions dels Bombers i 
dues ambulàncies del Sis-
tema d’Emergències Mè-
diques (SEM). Amb aquesta 
víctima són 33 les persones 
mortes en accident de tràn-
sit enguany a la xarxa viària 
interurbana de Catalunya. 
(ACN)
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El cinema argentí, protagonista 
a la Placeta Vella

El Festival Internacional de 
Cinema i Cultures, TRETS, viurà 
demà dissabte, a la Ràpita,  una 
prèvia al gran cap de setmana 
que hi haurà la setmana que ve 
amb la programació completa 
de l’esdeveniment.
De moment, per escalfar i co-
mençar a introduir-nos en la 
cultura argentina, protagonista 

LA RÀPITA

Demà 
dissabte

d’enguany, Cineclub la Ràpita 
ha organitzat una sessió cine-
matogràfica i festiva, que tindrà 
lloc aquest dissabte a la Place-
ta Vella Alcalde Balada. Així, a 
partir de dos quarts de set, es 
podrà participar en la classe 
de tango argentí que impartirà 
Carlos Cabrejos. A continuació, 
de 19.30 a 21.30h, hi haurà una 
pràctica social de milonga. Fi-
nalment, a les deu del vespre 
i a la mateixa Placeta Vella, es 
projectarà el film ‘Un lugar en 
el mundo’, dirigit l’any 1992 per 
Adolfo Aristaráin.

Almenys onze 
detinguts en 

l’operatiu 
contra un grup 

especialitzat en 
el cultiu i tràfic 
de marihuana

Els Mossos d’Esquadra han 
detingut almenys onze per-
sones -deu homes i una 
dona- en el marc d’un ope-
ratiu contra un grup especi-
alitzat en el cultiu i el tràfic 
de marihuana a les Terres de 
l’Ebre i al Camp de Tarrago-
na. El cos policial ha efectuat 
set entrades i escorcolls, tres 
a Salou i quatre a l’Ametlla 
de Mar, el Perelló, Camarles 
i Deltebre. En tres de les en-
trades a les Terres de l’Ebre, 
s’han desmantellat plantaci-
ons de marihuana interiors. 
De fet, a Deltebre s’han loca-
litzat prop de 200 plantes. La 
investigació continua oberta.

Anna Erra i Solà, presidenta del 
Parlament de Catalunya, inaugurarà la 

Fira de la Terrissa de la Galera
Un any més, terrissers i ceramistes d’arreu de Catalunya, l’Estat espanyol, Por-
tugal, el Marroc, Hongria i  França es retrobaran a la Galera. La Fira estarà 
situada, com ja és habitual, entre els carrers Major i Sant Llorenç, plaça del 
Mercat, plaça de l’Ajuntament, Centre i Travessia del Forn. 
A la Plaça del Mercat hi haurà un espai preeminent, dedicat a una comunitat 
autònoma: Cantàbria, on podrem conèixer de primera mà les tècniques i ca-
racterístiques de la ceràmica d’aquesta comunitat, així com una mica més de 
la seva cultura i tradicions. 
La Fira està organitzada per l’Ajuntament de la Galera i enguany ha cregut 
oportú introduir alguns canvis, com ara augmentar el número de tallers i que 
aquests els realitzen aquells artesans participants de la Fira que així ho han 
volgut. Com sempre, es podrà visitar el Museu Terracota (baixos de l’Ajunta-
ment) amb el mateix horari de la Fira (de 10 a 14h i de 16 a 21.30h).  L’entrada 
a la Fira i els tallers és gratuïta. L’acte d’inauguració tindrà lloc l’1 de maig a les 
11h i anirà a càrrec de la M. H. Sra. Anna Erra i Solà, presidenta del Parlament 
de Catalunya.

Incompliment del 
cabal ecològic

El Seprona de la Guàrdia Civil 
investiga l’incompliment del 
cabal ambiental del riu Sénia. 
La Fiscalia Provincial de Medi 
Ambient de Tarragona ha de-
manat al cos armat que esbrini 
quin “estament administratiu, 
corporació de dret públic, em-
presa jurídica o particular” pot 
ser la responsable de la situ-
ació que ha deixat el riu amb 
trams totalment eixuts o molt 
per sota del cabal ecològic es-
tablert per la llei.
En un comunicat, el Seprona 
recorda que aquest cabal ha de 
permetre la vida piscícola de 
forma natural i la de la vege-
tació de ribera, considerant-se 
“prioritari davant qualsevol al-
tre ús, com és el reg agrícola, 
industrial o abastiment de la 
població”.
El 4 d’abril la Confederació Hi-
drogràfica del Xúquer va anun-
ciar el tancament del regadiu 
del pantà després que les re-
serves caiguessin per sota del 
4%.

RIU SÉNIA S BÀRBARA
Ximo Martí 
Llombart, 

deixa l’acta de 
regidor

Divendres ho va anunciar 
amb un comunicat per les 
xarxes socials. Després de 
6 anys deixa l’acta i dona 
pas a la número dos de la 
llista Àngels Bayerri. Des-
prés del resultat de les 
passades municipals, Martí 
ja va anunciar que només 
estaria dos anys i després 
donaria pas a la seva com-
panya, però motius perso-
nals han fet avançar aques-
ta decisió. (La Plana Ràdio)

SUCCESOS

El Mas de Barberans celebra 
la Festa Major en honor a Sant Marc

Des de divendres passat i fins a l’1 de maig, el Mas de Barberans celebra la   
Festa Major de Sant Marc. Ahir dijous va ser el dia del patró. El masover Javier 
Gellida és el pregoner de les festes. Anna Prades Lleixà i Pau Guimerà Royo 
són la pubilla i el pubill major.
Hi ha previstos un gran nombre d’actes, amb vuit nits de ball, i a partir d’avui 
també n’hi haurà de taurins a la plaça. 
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La cap de llista de Junts+ 
Puigdemont per Catalunya, 
Mònica Sales, va explicar ahir 
dijous que les polítiques de 
joventut seran una prioritat 
per revertir la situació actual: 
“Hem de tornar a ser una terra 
d’oportunitats, per a tothom, 
però sobretot pels més joves”. 
La candidata jesusenca, que 
va fer una atenció a mitjans 
a Tortosa, va subratllar que 
«això és encara més notori 
en unes comarques com les 
nostres, on hi ha despobla-
ment i els joves, sovint, veuen 
poques possibilitats de desen-
volupar-hi els seus projec-
tes vitals i són molts els que 
marxen a Barcelona o a l’es-
tranger». I va recordar que les 
competències en polítiques 
de joventut són exclusives de 
la Generalitat per detallar que 
preveu la candidatura per ga-
rantir als joves les coses més 
elementals, com la casa, la 
feina i el futur. 
En aquest sentit Sales va in-
formar que «impulsarem una 

Les polítiques de joventut, una prioritat per 
Junts+ Puigdemont per Catalunya

Estratègia Nacional d’Eman-
cipació; donarem resposta a 
l’emergència residencial amb 
una política decidida a incre-
mentar el parc públic d’habi-
tatge de lloguer social destinat 
a joves reservant un mínim del 
25% en les noves promocions; 
i també ho farem a partir d’un 
programa de crèdits focalitzat 
específicament a l’emancipa-
ció dels joves d’entre 18 i 35 
anys perquè puguin accedir a 
un habitatge a partir d’incentius 

POLÍTICA
Albert Salvadó: “Esquerra estem al costat de la gent de les 
Terres de l’Ebre i defensem lo territori”
El candidat ebrenc d’Esquerra 
Republicana a les eleccions al 
Parlament de Catalunya, Al-
bert Salvadó i Fernandez, ha 
desgranat els 10 compromisos 
republicans pels quals treba-
llaran la legislatura vinent.
El primer és la defensa de les 
Terres de l’Ebre, amb un no al 
transvasament i sí a la protec-
ció del riu i del Delta. Segueix, 
la generació d’alternatives de 
futur fent que els  diners del 
Fons de Transició Nuclear arri-
bin a les empreses, autònoms, 
cooperatives, sector turístic i a 
la pagesia; i serveixin per crear 
nous llocs de treball.
Un tercer compromís és in-
crementar la mobilitat i con-
nectivitat amb més autobusos 
i més barats, per cobrir les ne-
cessitats de tots els pobles, es-
pecialment de l’interior de les 
quatre comarques;  més trens 
ràpids per connectar amb Bar-
celona en menys d’una hora 

i mitja; aprofitant també el 
traspàs de Rodalies; i la cons-
trucció  del tercer carril de 
l’Eix de l’Ebre, la nova sortida 
de l’autopista a Masdenverge i 
l’exigència del tercer carril de 
l’AP7. El quart compromís és 
continuar al costat de la pa-
gesia. I seguir potenciant la 
marca Reserva de la Biosfera 
de les Terres de l’Ebre en l’àm-

pliació de l’atenció social i sa-
nitària, amb l’aposta ferma pel 
nou hospital universitari de les 
Terres de l’Ebre, la constant 
adequació de l’Hospital de 
Móra d’Ebre i l’enfortiment de 
l’atenció primària i els metges 
rurals, a més, d’afavorir l’enve-
lliment de qualitat al costat de 
casa; és el sisè compromís.
El setè implica per facilitar 
l’accés a l’habitatge amb més 
habitatge públic. L’impuls edu-
catiu i tecnològic, amb nous 
estudis universitaris i per un 
model d’FP innovador i ajustat 
a les demandes de les empre-
ses del territori. També la gra-
tuïtat de la llar d’infants de 0 a 
3 anys per a tothom. És el vuitè 
compromís. El novè compro-
mís se centra en la memòria, 
justícia i reparació. I el darrer 
compromís és el de treballar 
per assolir més autogovern per 
a les Terres de l’Ebre, apostant 
per la Vegueria.

bit agroalimentari i turístic.
Avançar en industrialització de 
totes les Terres de l’Ebre, amb 
l’ampliació del Polígon Indus-
trial Catalunya Sud, la cons-
trucció d’estació intermodal 
de mercaderies, i la captació 
d’activitats industrials per als 
polígons de les quatre comar-
ques, és la cinquena de les 
prioritats republicanes. L’am-

L’alcalde de Batea i mem-
bre de la llista del PSC per les 
eleccions al Parlament del 12 
de maig, Joaquim Palade-
lla, ha informat esta setmana 
que  “de cop i volta s’estava 
apartant a la base fonamen-
tal de les empreses d’aques-
tes comarques com són els 
autònoms trencant amb tot el 
que s’havia acordat a l’òrgan 
de govern dels fons nuclears. 
I ara ens trobem que em co-
muniquen, no de forma oficial 
com a membre de l’òrgan de 
governança sinó a través d’un 
mail d’ACCIÓ (l’agència per a 
la competitivitat de l’empresa 

Paladella lamenta 
“tantes mentides”

La candidata de Comuns 
Sumar a les eleccions, Jés-
sica Albiach, creu que el 
seu partit pot “anar a més” 
i “millorar els resultats” el 
pròxim 12 de maig. 
Albiach ha assegurat que 
la seva formació “no fa una 
mala lectura de les enques-
tes” publicades aquest di-
marts i ha remarcat que 
l’objectiu del 12-M és “tenir 
un govern progressista a 
Catalunya”. En una aten-
ció a mitjans amb motiu de 
Sant Jordi, la candidata ha 
demanat “omplir carrers i 
places” per donar suport a 
la cultura i respondre així 
als “atacs” de PP i Vox. 
També ha defensat la im-
mersió lingüística davant 
de “certes ocurrències” que 
aposten per una xarxa se-
gregada. “L’educació és la 
principal porta d’entrada a 
la cultura”, ha sentenciat.

Els comuns 
creuen que poden 

“anar a més”

12-M

i bonificacions fiscals. També 
farem front a la inacceptable 
taxa d’atur juvenil, que per 
pertànyer a l’Estat espanyol, 
governat pel PSOE, ens posi-
ciona a la cua d’Europa. I és 
per això que crearem un pla 
d’ocupació juvenil que per-
meti la incorporació i man-
teniment al mercat de treball 
amb unes condicions laborals 
de qualitat. I per fer-ho ajuda-
rem a aquelles empreses que 
vulguin apostar pel jovent”.

de la Generalitat), que havi-
en modificat no l’ordre, sinó 
l’aplicació informàtica a partir 
de la qual es pot presentar la 
sol·licitud d’accés als fons nu-
clears i ara ja hi podien acce-
dir també els autònoms. Esta 
roda de premsa era necessà-
ria -continuava Paladella- per 
deixar clar, en primer lloc, 
que els autònoms ja podran 
presentar sol·licituds a par-
tir d’avui mateix i fins al 6 de 
maig. I, per altra banda, per 
constatar una vegada més que 
des del govern de la Generali-
tat i des d’ACCIÓ s’estan po-
sant totes les traves”.
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terres de l’ebre

LA GRAN SAGA, ELS 
PAMPLONA  
És hora de contar una història 
meravellosa de tres persones 
importants a La Sénia que 
gràcies a ells el club ha estat 
entre els millors de la provín-
cia. D’entrada Don Guillermo 
Pamplona va ser vicepresident 
de l’Espanyol durant vint anys 
i va muntar una fàbrica de 
pinzells a La Sénia en la que van 
arribar a treballar 200 persones. 
El seu fill també tenia la vena 
futbolera i va ser el primer 
vicepresident de la Sénia, amb 
26 anys, quan es va començar 
a competir oficialment el 1967. 
Després va ser president en 
diferents etapes, amb 15 anys 
de mandat tenint el rècord 
Guines d’este club. Ell va ser 
que va triar la samarreta amb la 
que es va començar a competir 
el 1966. Veient un partit de la 
UEFA, entre un equip anglès i el 
Saragossa, els anglesos vestien 
amb una samarreta groga i se li 
va acudir que podria posar una 
franja creuada de color blau. I 
així va ser. El tercer membre de 
la generació és Guillermo Pam-
plona ‘Koke’ que ha estat a la di-
rectiva i encara que ara no està 
actualment és el comentarista 
oficial del club per a Canal TE i 
és un savi del futbol de La Sénia. 
I si algun dia no hi ha president, 
ell serà el primer a posar-se al 
capdavant del club. Avui els he 
parlat de tres persones de la 
Sénia de la mateixa sang i que 
mereixen ser homenatjats. Koke 
i jo tenim dues coses en comú, 
som piscis i per la Sénia seríem 
capaços de tot. Avui és el meu 
homenatge a aquesta gran saga 
els Pamplona. 

CELMA

DESCENSOS DE 1A 
CATALANA
En les darreres setmanes, 
hem explicat des de Minut 
91,  la situació dels descensos 
de Primera catalana. Intenta-
rem posar llum a la foscor. Es 
important.

A hores d’ara, en zona de 
descens de Primera catalana, 
està el Morell (ja ha baixat). El 
Catllar està en descens però 
queden jornades per poder 
salvar-se. La Canonja, per la 
seua banda, també lluitarà per 
apuntalar la permanència en les 
jornades que falten.
El que cal aclarir és que si 
baixessin dos equips de la pro-
víncia de Tarragona de Primera 
catalana, això no afectaria a la 
Segona, on en baixarien 5 tal 
com està fixat al pla de compe-
tició. Si només en baixés un (de 
Primera a Segona) a la Segona 
catalana hi hauria una vacant 
que s’ompliria amb un equip 
per interterritorialitat. O sigui, 
en este cas, passaria que un 
equip d’una altra demarcació, 
vindria a jugar a la tarragonina, 
al grup 6. Anem al tema, l’unica 
afectació, a la segona catalana, 
perquè baixés algun equip més 
dels 5, seria si hi haguessin 
3 descensos de Tarragona 
a Primera catalana. O sigui, 
que baixessin Morell, Catllar i 
Canonja. Esperem que no sigui 
així. La pregunta del milió ens la 
farem amb el cas de que només 
hi hagi un descens de Primera a 
Segona perquè llavors podrien 
haver-hi dos equips d’una altra 
província a la Segona catalana 
de Tarragona amb el que això 
comportaria, en un grup de 16.

MICHEL TERCERA FEDERACIÓ
TERCERA FEDERACIÓ

Reus Reddis-Rapitenca diss 19h

PRIMERA CATALANA

Ascó-Parc  dissabte 17h

Tortosa E-Sarrià diumenge 17h

SEGONA CATALANA

Dissabte:

M Nova-Arboç 16.30h

Ampolla-Cambrils U 17 h

Cubelles-Aldeana 17 h

Diumenge

J i Maria-P Mafumet 16.30 h

Ulldecona-Gandesa 17h

Camarles-E Canonja 17h

La Sénia-Vilaseca 18h

R Bítem-Catalònia 18.30 h

TERCERA CATALANA

Dissabte:  

Roquetenc-Masdenverge 16.30h

Catalònia-J i Maria 16.30h

S Bàrbara-Perelló 17 h

Flix-Alcanar 17h

Diumenge: 

La Cava-Tortosa Ebre 16h

Amposta-Ametlla 17h

Godall-Camarles 17.15h

Pinell-Xerta 17.30h

QUARTA CATALANA 

Avui: Campredó-la Galera 20.30h

Dissabte: Tivenys-Torre E  15.30h

Gandesa-la Cava 16.30h

Corbera-Amposta 16.30h

Ametlla-Olimpic 17 h

Horta-Fatarella 17.30h

Diumen:  

Ginestar-S Jaume 18h

J i Maria-Benissanet 18.30 h

LA PROPERA

El partit de
Canal TE:

Benissanet-Olimpic
Diumenge 23 h

El partit de
Canal TE:

VETERANS
Roquetenc-Alcanar

Diumenge 22.30 h

Cop dur: 0-1

Tortosa Ebre: es trenca la ratxa

La Rapitenca va disputar di-
mecres els minuts pendents 
del partit contra el Mollerussa. 
Amb el 0-0, van ser 16 minuts 
més l’afegit. En la represa, a 
porta tancada, el Mollerussa va 
aprofitar la seua ocasió i Moro 
va marcar. En directe va sem-
blar que va fer-ho en fora de 
joc, però les imatges aclareixen 
que no ho era. Ja a la deses-
perada, la Rapitenca va buscar 
l’empat però el gol va pesar i 
l’equip es va desordenar per 
l’ansietat de voler puntuar. Cop 
dur per la permanència .
La Rapitenca ara té 30 punts i 
demà dissabte afrontarà el der-
bi al camp del Reus Reddis. Una 
altra final.
L’equip, en la jornada passa-
da, va empatar a darrera hora 
a casa contra el Vilassar (2-2). 
A la represa, el 2-1 semblava a 

prop però finalment el que va 
arribar, en una contra visitant, 
va ser l’1-2. En afegit, un pe-
nal, transformat per Verge, va 
significar el 2-2. Es va salvar un 
punt en un partit en què es van 
perdre dos.

La Rapitenca va jugar 
els minuts pendents 
del partit contra el 

Mollerussa. La represa 
va acabar amb victòria 

visitant 

Amb urgència de 
punts, visita demà el 

Reus Reddis

El Tortosa Ebre va perdre al 
camp del Sant Ildefons (2-0). 
Les possibilitats que hi havia de 
poder fer la promoció van que-
dar esvaïdes. No era l’objectiu 
però la segona volta de l’equip 
roigiblanc havia comportat una 
il.lusió. Ara, a manca de quatre 
partits, el Tortosa Ebre està a 8 
punts de la promoció. Per tant, 
ja molt lluny.
No obstant, cal valorar l’evo-
lució que ha tingut el conjunt 
durant el campionat assolint la 
permanència. 
Josep Balart, mister del Tortosa 
Ebre, admetia que “a la primera 
meitat no vam ser l’equip dels 
partits anteriors. Ens va costar 
molt adaptar-nos i el Sant Ilde-
fons ens va superar, fent l’1-0 
i tenint altres opcions. Natros, 

tot i no estar bé, vam gaudir 
de la nostra oportunitat. A la 
represa vam millorar però un 
autogol en un córner va supo-
sar el 2-0. Es va intentar però 
ja amb precipitació i, tot i ge-
nerar dues possibilitats, no es 
va poder entrar en el partit”. El 
Tortosa Ebre rebrà diumenge el 
Sarrià, equip que és penúltim.
El davanter Eric Muria va de-
manar la baixa i ha fitxat amb 
l’Ulldecona amb ui ja va debu-
tar el dissabte passat al camp 
del cambrils Unió. 

El Tortosa Ebre va 
perdre al camp del
 Sant Ildefons (2-0)

3a Federació, continuant així la 
seua progressió a les categori-
es inferiors del club. Debutarà 
demà contra el San Cristóbal 
(17 h). 
El juvenil A està a un punt de 
pujar a Divisió d’Honor, quan 
falten 4 partits.

Àlex Accensi, nou 
mister de la Pobla
El fins ara tècnic del Juvenil 
A del Nàstic, Àlex Accensi, di-
rigirà la Pobla de Mafumet en 
les jornades que manquen a 

cona: “si algú de la nostra afició 
aquell dia va poder insultar a ju-
gadors visitants, ho lamentem. 
Però tot el que va succeir va 
ser per aldarulls provocats per 
jugadors visitants, suposant la 
suspensió. Ens fan jugar a porta 
tancada sense temps per tenir 
resposta a les al.legacions”. 

Pla de competició 
de Tercera
El nou pla de competició, per 
la temporada vinent, de la Ter-
cera catalana, tal com vam dir, 
està en estudi. D’entrada es va 
plantejar la possibilitat de que 

hi haguessin 6 ascensos entre 
els 3 grups de la província de 
Tercera. El plantejament ara, 
pendent d’aprovar-se en junta 
i després en assemblea, és que 
siguin quatre els equips que 
pugin, i no sis. S’ha considerat 
que els sis descensos de Sego-
na eren desproporcionats. I ara 

es planteja que de Tercera pu-
gin els campions de cada grup 
provincial i, dels 3 grups,  els 
dos millors segons disputarien 
una eliminatòria per decidir una 
quarta plaça d’ascens. 
Per tant, si això s’aprova, de Se-
gona en baixarien quatre i no 
sis. 

Indignació a 
Ulldecona
L’Ulldecona-Gandesa, de diu-
menge, serà a porta tancada. 
La decisió del comitè, pels inci-
dents del partit amb l’E Canon-
ja, ha creat indignació a Ullde-
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SEGONA CATALANAFC Ascó: 
Victòria al 

Morell (1-3)
L’Ascó va guanyar al camp del 
Morell on va fer un pas avant 
per la permanència. Arnau, 
mister de l’Ascó, manifesta-
va que “sabíem que seria un 
partit complicat perquè el 
Morell, tot i la seua situació 
a la taula,  té bons jugadors i 
recursos, havent fitxat a Riki 
Nogueira. Vam haver de tre-
ballar molt per contrarestar la 
seua intensitat i va ser impor-
tant obrir el partit poc abans 
del descans amb els gols de 
Marc i Fran. A la represa vam 
mantenir l’avantatge i l’equip 
va saber llegir el partit davant 
d’un rival que va obrir-se. Als 
10 minut, Marc va repetir amb 
el 0-3 que ja ens va donar 
seguretat per la resta de mi-
nuts”. El local Jordi va reduir 
distàncies amb l’1-3. L’equip 
està més a prop: “virtualment 
estem salvats però encara 
queda confirmar-ho de for-
ma matemàtica. Ha costat i 
no poc, més del que preve-
iem però ara ja gairebé ho te-
nim i hem de fer un bon ba-
lanç d’una temporada en què 
hem anat de menys a més”.

SEGONA CATALANA. Jornada 27

PRIMERA CATALANA. Jornada 26

La Sénia-Jesús i Maria, 3-4

Cambrils U-Ulldecona, 3-1
L’Ulldecona va perdre al camp 
del Cambrils Unió (3-1). Dos 
gols locals en pocs minuts a 
l’inici del partit van condem-
nar als falduts.
Serrano, mister de l’Ullde-
cona: “no va ser un dels mi-
llors partits. Vam tornar a 
sortir amb sistema amb tres 
centrals. Quant a possessió 
de pilota vam començar bé, 
però no va ser coordinada la 
pressió a camp contrari. I ells 
ens van fer sensació de perill 
en superar línies. Al minut 15 
ens van fer l’1-0 i dos minuts 
després ens van marcar el 2-0 
que va fer mal. A la represa, 
la dinàmica va ser la mateixa: 
en pilota vam estar bé, arri-
bant fins l’àrea rival, però no 
vam aconseguir entrar en el 
partit. I en una jugada en què 
no vam defensar bé l’àrea ens 
van marcar el 3-0. Això ens va 

afectar i la veritat és que ells 
en aquella fase ens van poder 
golejar. No va ser així, no va 
arribar el quart gol local i na-
tros vam reaccionar i de penal 
vam establir el 3-1. Faltaven 20 
minut i vam insistir i vam com-
petir el darrer tram del partit. 
Vam arraconar el Cambrils, si 
bé és cert que ells a la contra 
ens haguessin pogut fer algun 
gol més. Vam competir fins 
el final en un partit en què no 
vam acabar d’estar còmodes, 
principalment en l’aspecte de-
fensiu. Sabíem que es podia 
trencar la ratxa. Els resultats 
ens han beneficiat, s’apreta tot 
Molt. I ara ja a preparar el par-
tit del Gandesa”. Destacar el 
debut d’Eric Muria, procedent 
del Tortosa Ebre. 
Per la seua part, David Elies 
s’ha ressentit de les molèsties 
musculars.

Aldeana-Camarles, 2-0
L’Aldeana va aconseguir 3 punts 
molt importants en el derbi 
contra el líder Camarles, equip 
que, tot i els darrers resultats, 
porta 17 jornades seguides al 
cim de la taula classificatòria.
El Camarles va començar sent 
dominador del joc. Però una 
indecisió al darrera va suposar 
una contra ràpida local i l’1-0, 
obra de Xavi amb assistència de 
Nacho. El Camarles va reacci-
onar i al primer temps, amb el 
vent a favor, va ser el propieta-
ri del partit, tenint opcions per 
poder remuntar, a més, d’un 
penal clar no xiulat a Carles Ka-
der. A la represa, tot va canvi-
ar aviat, quan els locals van fer 
el 2-0 al primer minut amb un 
gol fantasma de Nacho, molt 
protestat pels visitants. El se-
gon gol rebut va afectar el lí-
der mentre que l’Aldeana ja va 
trobar-se més còmode i a més 
d’estar molt ferma en defensa 
va fer sortides al contraatac per 
ampliar el marcador. Amb els 
locals va debutar Cristian Val-
càrcel.
Subi, mister de l’Aldeana: “va 
ser un partit marcat pel vent, 
tant a la primera com a la se-
gona meitat. A la primera en va 
fer més i el vam tenir en contra. 
El Camarles va tenir més pilo-
ta i domini de joc mentre que 
a natros ens va costar sortir. 
La primera meitat va ser d’ells, 
amb 2 ó 3 ocasions clares per 
marcar. Però no va ser i així. I 
natros ens vam avançar aviat 
aprofitant una indecisió d’ells. 
Va ser un primer temps en què 

ens vam defensar però no vam 
fer-ho del tot bé, a més de tenir 
pèrdues. Potser l’empat hagués 
estat més just a la mitja part. 
Al descans vam arreglar qua-
tre coses que ens mancaven. 
Vam sortir amb més intensitat 
defensiva i al primer minut vam 
fer el 2-0. L’àrbitre va donar gol 
en la jugada, Jo des de la ban-
queta no em puc pronunciar. 
No sé si va ser fantasma o no, 
no ho puc veure. Amb el 2-0, 
la segona part nostra va ser 
bona amb un resultat final que 
ens dona esperances i hem de 
seguir en la lluita per la perma-
nència. Gran treball durant el 
segon temps i allí estem en la 
lluita”.
Andreu Cano, segon entrena-
dor del Camarles: “la prime-
ra meitat va ser nostra, penso 
que un 1-3 al descans hagués 
reflectit les nostres ocasions, a 
més d’un penal no xiulat. A la 
represa al primer minut es va 
concedir un gol quan l’assistent 
no va marcar-lo i a més ens va 
dir que no ho podia assegurar. 
Gol fantasma i l’arbitre que no 
va voler consultar l’assistent. El 
2-0 ens va afectar i ja no vam 
poder reaccionar  tot i inten-
tar-ho. Vam assumir riscos i ells 
van poder contraatacar. Penso 
que el resultat no va ser just 
però res a dir als jugadors per-
què van fer un gran esforç sen-
se un premi que crec que per 
la primera meitat vam merèixer. 
Seguim sense sort amb deci-
sions arbitrals en les darreres 
setmanes”.

E Canonja-Ampolla, 0-3
3 punts d’or per a l’Ampolla en 
la seua visita al camp de l’Es-
panya Canonja. 
3 punts vitals per tenir opci-
ons de permanència. I és que 
l’equip ampollero no podia fa-
llar.
Jose López, mister de l’Am-
polla: “sabíem que el rival és 
molt intens i que ha canviar 
d’entrenador fa dues setma-
nes. Natros vam modificar 
el sistema però la veritat és 
que als primers 15 minuts no 
vam estar bé. Ells van estar 
millor tenint una ocasió que 
va traure Damià que va ha-
ver d’intervenir posteriorment 
en una altra altra ocasió. Poc 
a poc vam progressar i vam 
millorar. I vam començar a 
generar fent  Víctor el 0-1. 

El Jesús i Maria va fer una re-
muntada èpica en els darrers 
minuts amb gols de Robert i 
d’Adrian, que van fer el 3-3 i el 
3-4. A la primera meitat, Ro-
berto va establir l’1-0. Però el 
visitant Amine va fer dos gols.  
A la represa, els locals Ivan 
Gasparin i Almuni van capgirar 
el marcador. Però els seniencs 
no van sentenciar i el Jesús i 
Maria sí que va acabar fent-ho.
Albert Bel, mister de la Sénia: 
“a  la primera meitat vam tenir 
una fase amb l’1-0 per poder 
encarrilar el partit amb el 2-0. 
No ho vam aconseguir. Amb 
els minuts, ells ens van empa-
tar amb una pilota al segon pal 
en la que tenim un error en de-
fensa. L’equip va acusar el gol i 
els darrers 15 minuts del primer 
temps no va interpretar bé i el 
partit i el Jesús i Maria ens va 
superar, fent l’1-2. A la represa 
vam reaccionar i vam tornar a 
estar dins del partit, remuntant 
amb dos gols, gaudint de mol-
tes opcions per a  fer el 4-2 per 
decidir. No vam fer-ho. I faltant 
10 minuts ells van entrar en el 
partit amb el 3-3 i llavors ja va 
ser obert; ells van anar més en 
els darrers minuts i es van en-

dur els punts. Penso que ens 
va mancar un punt de contun-
dència a les àrees. La derrota 
va ser massa càstig però quan 
vam generar les opcions i no 
les vam transformar això pot 
penalitzar, i més contra un gran 
equip com és el Jesús i Maria”. 
Els locals van reclamar un penal 
a Vilaró amb el 3-3 que va ser-
ho i que no fou xiulat.
José Mari Aliau, segon entre-
nador del Jesús i Maria: ”Va ser 
un partit bonic de veure. Natros 
al primer tram no vam estar 
bé, però vam reaccionar  amb 
els gols d’Amine. A la represa 
tampoc vam sortir bé i ells van 
capgirar el marcador. Va ser un 
partit en què cada equip va tenir 
el seu moment. Vam refer-nos i 
vam acabar remuntant de nou 
amb el 3-3 i el 3-4. Un gran 
partit i que ens dona confiança 
després de la derrota contra el 
Vilaseca”.

Això ens va donar confiança i 
ja vam estar més posats en el 
partit, després d’un mal inici. 
A la represa, ells en 10, vam 
tenir més espais i Eric Garrido 
va marcar el 0-2 i a la sortida 
d’un córner. I el tercer gol ja 
va sentenciar, obra de Victor  
Garrido. Ells es van quedar 
amb 9 i natros vam tenir altres 
opcions, si bé cal recordar que 
ells a la primera meitat vam fer 
les seues i s’haguessin pogut 
avançar en el marcador”.
L’Ampolla en la propera jor-
nada rebrà el Cambrils. Està a 
set punts de la zona de per-
manència. Per tant, neces-
sita la victòria. Davant tindrà 
un equip reforçat i que ve de 
guanyar a l’Ulldecona, en la 
jornada passada.

Partit boig amb 
remuntada final dels 

visitants. Els locals van 
reclamar un penal no 

xiulat

1. Camarles
2. La Sénia
3. P Mafumet
4. J i Maria
5. Cambrils U 
6. Ulldecona 
7. Vilaseca
8. R Bítem
9. Camp Joliu
10. Cubelles
11. Aldeana
12. Arboç
13. Gandesa
14. Ampolla
15. M Nova
16. Hospitalet
17. E Canonja
18. Catalònia

56
68
48
44
53
46
39
55
47
52
31
48
47
40
20
22
24
26

45
37
35
40
39
38
23
37
40
44
28
52
53
53
43
38
55
66

51
49
49
47
46
46
45
43
41
37
37
37
37
30
22
21
20
14

1. Vilanova
2. At S Just
3. S Ildefons
4. Martorell
5. Tortosa E
6. Ascó 
7. At Vilafranca
8. Santfeliuenc
9. Parc
10. Sitges
11. Canonja
12. Gornal
13. Prat
14. Catllar
15.  Sarrià
16. Morell

53
57
51
40
31
31
44
43
40
37
36
37
28
39
27
23

29
25
36
27
26
29
42
34
44
39
43
45
47
43
55
53

56
53
47
44
43
37
35
34
34
33
33
30
30
28
18
17

Descensos de 1a catalana. Si només n’hi ha un 
de la provincia de Tarragona, competirà a la 

Segona grup 6 la temporada vinent un equip per  
interterritorialitat. Si n’hi ha dos, no hi hauria cap 
compensació a Segona. Cas hipotètic de 3, llavors 

de Segona en baixarien 6
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3A CATALANATERCERA CATALANA. Jornada 26

QUARTA CATALANA. Jornada 26

A falta de 
4 partits

1. Amposta
2. Ametlla
3. Flix
4. La Cava
5. Perelló
6. S Bàrbara
7. Masdenverge
8. Roquetenc
9. J i Maria
10. Alcanar
11. Pinell
12. Camarles
13. Tortosa E
14. Xerta
15.  Godall
16. Catalònia

81
61
71
53
62
53
43
41
42
47
35
41
40
34
35
14

19
23
44
36
50
45
35
36
47
46
51
54
49
57
61

100

69
55
53
49
46
40
39
36
34
29
28
27
25
24
20
5

1. Amposta
2. Ginestar
3. Corbera
4. Olimpic
5. Benissanet
6. Horta
7. La Cava
8. S Jaume
9. Campredó
10. Gandesa
11. Fatarella
12. Tivenys
13. La Galera
14. Ametlla
15.  J i Maria
16. Torre Esp.

66
76
73
51
63
53
41
38
44
49
42
41
43
36
25
18

20
38
26
26
55
32
53
41
47
60
53
69
55
63
54
67

64
58
56
48
47
42
36
35
33
33
30
30
30
23
16
10

L’Amposta és 
campió

L’Amposta va guanyar al camp 
de l’Alcanar (0-3) i, a manca 
de 4 jornades, és campió. Dos 
anys complicats i que ara te-
nen un punt d’inflexió amb 
un ascens a Segona que era 
obligat. L’equip va tenir fer-
mesa des de l’inici de la com-
petició i ha estat líder des de 
les primeres jornades. Un bon 
treball que cal donar-li el mè-
rit que pertoca. Ferran Simó, 
mister de l’Amposta: “cal va-
lorar el que ha fet l’equip amb 
només, fins ara, una derrota. 
Però ha costat molt guanyar 
els partits. Ha hagut un bon 
grup, molt unit i que ha estat 
i és competitiu perquè traure 
els partits, sobre tot fora de 
casa, no ha estat gens fàcil”. 
Ferran continuava dient que 
“amb l’estructura i el moment 
actual del club, el primer equip 
era el que no estava on li cor-
responia perquè la bona feina 
dels planters es pugui veure 
reflectida com a mínim a la 
segona catalana. Era l’objectiu 

i s’ha complert”.  Carlos Gila-
bert, president de l’Amposta, 
no ocultava la seua satisfac-
ció perquè “han estat dos anys 
difícils, amb adversitats, vivint 
un descens dramàtic a Terce-
ra i més de la forma en què va 
ser. L’any passat semblava que 
havíem de pujar com a millor 
segon però llavors la interter-
ritorialitat ens ho va impedir. 
Es van passar moments en què 
van haver moltes crítiques i 

principalment per a mi com a 
president. Però penso que la 
clau fou que vam tenir pacièn-
cia i no vam prendre decisions 
precipitades  com en algun 
instant es va demanar envers 
la direcció esportiva. Vam se-
guir i seguim tirant avant un 
projecte en el que totes les 
parts anem en una direcció. 
De moment, només podem dir 
que estem molts satisfets amb 
la situació, també pendents de 
si puja el filial i sí també ho fa 
el juvenil a lliga Nacional”.
Del partit a Alcanar, dir que 
l’Amposta es va avançar amb 
gol de Ferreres. Va tenir el par-
tit controlat si bé l’Alcanar a la 

primera meitat va gaudir de 
dues opcions a través de Joa-
net, una d’elles protestada per 
possible penal. A la represa, el 
gol de Nico va decidir amb el 
0-2. L’Alcanar ja va baixar tot 
i buscar a la desesperada un 
gol que no es va produir. Al fi-
nal, el juvenil Jon va marcar el 
0-3 amb una bona canonada. 
La força dels planters es deixa 
notar i és que no només dis-
sabte van anar diversos juve-
nils a la convocatòria. Això ha 
succeït més vegades durant el 
campionat. Més Ebre felicita a 
l’Amposta per l’ascens. 
També destacar el bon tracte 
rebut del CF Alcanar. 

El Flix va remuntar al camp 
del Camarles B, equip que va 
avançar-se al segon temps 
amb gol de Jaume Curto. 
Però Jordi López i Imanol 
van remuntar per part dels 
flixancos. Els locals van pro-
testar un gol anul·lat al primer 
temps, amb el 0-0
Florin, mister del Camarles: 
“partit molt igualat, sobre tot  
la primera meitat. Natros vam 
fer dos o tres situacions amb 
possibilitats per marcar i vam 
marcar un gol anul·lat que fou 
per un fora de joc dubtós. 
Ens vam defensar bé, tenint 
control del joc. A la represa, 
vam tenir més pilota i vam fer 
l’1-0. Vam crear ocasions per 
marcar el 2-0. Ens va faltar 
més Calma. Vam tenir ansie-
tat de voler a anar pel segon 
gol. Vam estar massa distan-
ciats entre línies i el Flix a la 
contra ens va fer mal. Imanol, 
amb una assistència, i amb un 
gol als darrers minuts va re-
muntar. La pèrdua del partit 

Camarles B, 1
Flix, 2

va ser massa càstig. Malgrat 
tot, els altres resultats ens 
van anar bé i donen vida. Es-
tes dos properes jornades a 
Godall i contra el Catalònia 
són tot o res. Hem de bus-
car canviar la dinàmica des-
prés d’unes jornades en les 
que hem competit bé però no 
hem tret resultats. Per últim, 
lamentar que portem unes 
setmanes, en el tram decisiu 
de la temporada, en què de-
cisions arbitrals ens perjudi-
quen i la veritat és que preo-
cupa perquè no és d’un partit 
si no que ja en són diversos 
en les que han hagut juga-
des polèmiques que no han 
caigut, cap d’elles, del nostre 
costat”. Jordi Roca, tècnic del 
Flix, comentava que “la pri-
mera meitat va ser igualada i 
també travada. A natros ens 
va costar. A la represa vam re-
bre l’1-0 i va ser llavors quan 
vam reaccionar intentant ser 
dominadors i vam aconseguir 
la remuntada que va premiar 
la segona meitat. A continuar, 
en la lluita per competir per la 
segona plaça”. 
David Cano (Móra la Nova) va 
debutar amb el Flix.

3A CATALANA

Catalònia, 1
Móra Nova, 1

El Catalònia va salvar un punt 
en els darrers minuts, amb un 
penal transformat per Ser-
gi Escoda,  contra el Móra la 
Nova. en un derbi entre dos 
equips en zona de descens 
amb la permanència lluny. 
Cosido, tècnic del Catalò-
nia: “un partit bastant igualat 
entre dos equips que estem 
a la parta baixa de la taula. 
Natros, jugant a casa, vam 
ser intensos per sumar la vic-
tòria. Però no va poder ser. 
Es la dinàmica de totes les 
setmanes. A la primera mei-
tat no vam generar mentre 
que ells van tenir una ocasió 
clara. A la represa vam arris-
car una mica més, ajustant 
línies. No obstant, en l’úni-
ca errada que vam tenir en 
defensa ens van fer el 0-1. 
Llàstima perquè poc abans 
vam poder fer l’1-0. Vam in-
sistir i arran d’un llançament 
de banda li van fer un penal a 
Ruben que va convertir Ser-
gi. Vam arriscar per buscar el 

triomf. No va poder ser. Al fi-
nal, empat. Volíem donar una 
satisfacció a l’afició sumant 
els tres punts”. En la jornada 
vinent el Catalònia visita el 
Remolins Bítem.

El Gandesa va sumar tres punts 
vitals per la permanència con-
tra el R Bítem. Els locals es van 
avançar aviat amb gols de Dilla 
i, posteriorment, de Manu, de 
penal. Els de Bítem, abans del 
descans, van entrar en el partit 
amb gol de Viña. A la represa 
domini de pilota visitant però 
també molt d’ordre defensiu 
dels locals que, a més, van te-
nir opcions a la contra. Els vi-
sitants van obrir el camp però 
no van poder generar excepte 
una rematada que la defensa 
gandesana va traure sota els 
pals. En l’acció següent els vi-
sitants van protestar un penal 
sobre Anton, que no fou xiulat. 
En afegit, amb el Gandesa 
atrinxerat, el R Bítem va traure 

Gandesa, 3
R Bítem 1

un córner. Selu, porter dels de 
Bítem, va pujar a la rematada. 
Del rebuig la pilota li va caure 
al local Pau Ripoll que des de 
la seua pròpia àrea va inven-
tar-se un tret amb l’empeine 
frontal. La pilota, amb Selu a la 
carrera, va anar cap a la por-
teria visitant fins acabar dins 
de la xarxa. Des de gairebé 90 
metres, Pau va fer un dels gols 
de la temporada. El Gandesa 
ha sumat 6 victòries i dos em-
pats en 9 jornades des que va 
arribar el nou tècnic. 
Precisament, Dani Guerrero, 
mister local, deia que “victò-
ria molt important en un partit 
de molta exigència  i en el que 
l’equip va tenir molt d’ordre en 
l’aspecte defensiu. A la represa 
vam saber sofrir i vam gene-
rar  ocasions amb espais. No 
vam poder decidir i vam patir 
fins el final fins que va arribar 
el gran gol de Pau”.  Adrian, 
del R Bítem: “a la represa amb 
el 2-1 vam donar amplitud al 
camp però ens va mancar més 
contundència a l’àrea rival per 
poder tenir efectivitat. Vam 
disposar d’una opció clara per 
empatar i d’un penal  sobre 
Anton que no fou xiulat”.  
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Masdenverge, 0
S Bàrbara, 1

El Santa Bàrbara va empor-
tar-se el derbi al camp del 
Masdenverge (0-1). Un gol de 
Callau va ser el del triomf, a la 
primera meitat. Va ser la quarta 
victòria seguida de l’equip de 
la Plana. Per al Masdenverge 
es va trencar la ratxa a casa, on 
no perdia des de l’1 d’abril de 
l’any passat.
Cristian Torta, tècnic del Mas-
denverge: “partit igualat, com 
els darrers que hem disputat 
a casa. No van haver moltes 
ocasions però va ser el San-
ta Bàrbara qui va avançar-se. 
A la represa vam intentar-ho 
però ens va mancar una mica 
de calma i la veritat és que no 
vam poder generar oportuni-
tats clares. Ells amb espais van 
tenir una ocasió”. Va debutar a 
casa com a porter Àlex Iniesta 
per la lesió de Martí. Després 
de la lesió, va tornar a Jugar 
Cristian Arasa. Sobre el seu 
futur, Cristian comentava que 
“estic molt bé a Masdenver-
ge on m’han deixat treballar i 
m’han donat tota la confiança. 
Però també és cert que porto 
quatre anys i que potser s’ha 
complert una etapa. Encara 
no ho hem acabat de parlar 
i queden unes setmanes per 
fer-ho”. Jordi Roda, president 
i tècnic del Santa Bàrbara: “va 
ser un partit igualat, natros no 
ens vam sentir del tot còmo-
des amb pilota. Ens va costar 
adaptar-nos al camp. Al pri-
mer temps, ens vam avançar 
amb un gol de Callau, després 
d’assistència de Balada. A la 
represa, vam seguir intensos 
en defensa per pressionar i 
buscar robar i sortir a la con-
tra. Vam tenir dues opcions, 
una de Toni i una altra de Ba-
lada. En el darrer tram vam sa-
ber sofrir i ens vam emportar 
el partit  fent un altre pas en-
davant”.    

Xerta, 0
Roquetenc, 0

Ametlla, 1,
Pinell, 0

Empat sense gols que no be-
neficia un Xerta que segueix 
en la lluita per la permanència. 
Des del FC Xerta, manifesta-
ven que “un partit en la línia de 
les darreres jornades, afron-
tant-se com una final. A la 
primera meitat vam estar ben 
col.locats davant d’un rival que 
també va estar-ho. Les ocasi-
ons de més perill, al primer 
temps, les vam generar natros. 
Ells van acumular jugadors  
davant i van buscar disposar de 
profunditat. En defensa natros 
vam estar bé. El Roquetenc re-
cordem una ocasió clara amb 
un tret que va anar ajustat al 
pal. Natros en general, vam 
crear-ne també de clares per 
avançar-nos en el marcador, 
fent un travesser. Carlitos, 
porter del Roquetenc, va estar 
força i bé va evitar que ens pu-
guem avançar. Vam disposar 
d’un penal que va aturar desvi-
ant la pilota que va anar al pal i 
li va tornar. Va ser una primera 
meitat bastant igualada, però 
per ocasions mereixíem arribar 
al descans amb avantatge. A la 
represa, durant els primers 25 
minuts,  vam continuar amb la 
mateixa dinàmica, sent inten-
sos, cometent poques errades. 
Va ser així fins que el partit es 
va anar obrint i el Roquetenc 
va arriscar i va tenir espais i així 
va crear situacions per marcar. 
Natros també vam fer-ne, sen-
se poder culminar. Va ser una 
segona meitat també igualada. 
Ja al final arran d’un córner, en 
la darrera jugada, vam estave-
llar la pilota al pal. Contents 
perquè es va lluitar amb bona 
actitud. Finalment, per part 
nostra, destacar el bon arbi-
tratge”.  Mario Javaloyes, tèc-
nic del Roquetenc: “partit que 
va començar amb molta inten-
sitat; ells a la primera meitat, a 
favor de vent, van insistir sent 
directes, buscant les esquenes 
posant pilotes dins de la nos-
tra àrea. Natros no vam estar 
còmodes però, malgrat això, 

l’Ametlla: “va ser un partit 
igualat en el que ens va costar 
trobar-nos còmodes perquè 
davant vam tenir un equip 
molt intens. Va ser important 
marcar abans del descans. A 
la represa el partit va obrir-se. 
Ells ens van crear moltes difi-
cultats i per això no vam po-
der moure la pilota com calia. 
De totes formes, amb els mi-
nuts, ells van quedar-se amb 
deu i llavors natros vam gene-
rar ocasions clares per ampli-
ar el marcador. Penso que, tot 
i no poder estar bé i això va 
ser mèrit del Pinell, la victòria 
fou justa i fins i tot curta”. Pau 
Alegria, mister del Pinell, es-
tava molest amb l’arbitratge: 
“sense traure-li cap mèrit a 
l’Ametlla, un gran equip, pen-
so que va ser un robo. Es va 
jugar amb els sentiments del 
club, de l’afició i d’un poble. 
Van haver 4 decisions deter-
minants. La primera fou un 
penal a Sufi no xiulat. I el pe-
nal que ens va xiular, i que fou 
l’1-0, si va ser falta era fora de 
l’àrea. També recordo un gol 
anul.lat per una falta en atac 
que no va existir. I per ultim, 
criteri rigorós amb la segona 
targeta a Kochini. Enmig de 
tot això, cal dir que vam fer 
un molt bon partit i que vam 
merèixer més. També és cert 
que ells amb espais van tenir 
contres per matar el partit. 
Però no van fer-ho i a darrera 
hora Gordo va tenir un empat 
que com a mínim vam merèi-
xer”. El Pinell afronta un par-
tit amb doble valor contra el 
Xerta.

Godall, 0
J i Maria B, 3

El Jesús i Maria va fer un pas 
ferm en guanyar al Godall. 
Ha sumat 7 punts de 9 i s’es-
capa de les places compro-
meses per compensació. A 
hores d’ara, cal comptar 4 
descensos. El Godall, amb la 
derrota, veu frenada la seua 
progressió. Manu, del Goda-
ll: “als dos minuts vam tenir 
una bona ocasió. Vam seguir 
insistint però el Jesús i Maria, 
amb un joc directe buscant 
esquenes, va marcar el 0-1. 
A la represa es va lluitar però 
sense premi. I ells arran d’una 
jugada en què a natros ens va 
faltar més contundència, ens 
van marcar el 0-2. I després el 
0-3. Llàstima perquè els rivals 
directes no van guanyar i era 
una bona jornada cas de su-
mar els punts”. Llorenç, mister 
del J i Maria: “partit contra un 
rival directe. Vam fer un pas de 
gegant per la salvació. Malgrat 
això, no vam entrar bé al par-
tit i el Godall va tenir una bona 
ocasió. Poc a poc ens vam 
anar refent i les forces es van 
igualar. De fet, la primera mei-
tat va ser molt igualada, amb 
molta intensitat però poques 
ocasions. Natros en vam tenir 
una aïllada amb una acció en 
què Ronal va fer un passada 
a l’espai i Pau Pons, el millor 
del partit amb diferència, va 
decidir. Fou un primer temps 
d’empat, però vam tenir l’en-
cert que en altres ocasions 
ens ha mancat.  La represa va 
ser totalment nostra. El Godall 
es va abocar però natros vam 
estar força bé. Una jugada de 
Pau, en què va marxar de 3 ri-
vals, va servir a Regolf per fer 
el 0-2. I després Juan Carlos  
va marcar un gran gol. Per la 
represa vam merèixer una vic-
tòria molt important”.

vam tenir un parell d’opcions 
a través de Morales i Gorka. 
Ells també van generar pos-
sibilitats amb llançaments de 
banda, ens va costar contra-
restar-ho. Abans del descans, 
l’àrbitre va xiular un penal que 
Carlos va aturar a Manel. El 
partit es va anar travant i poc a 
poc natros vam entrar-hi. A la 
represa vam estar millor, vam 
intentar donar més amplitud. 
El partit va estar obert; Mora-
les va tenir  un 1 contra 1 i amb 
un tret de Toni vam disposar 
d’una altra ocasió. Ells, ja al 
final, en un córner, van fer un 
pal. Partit igualat i molt travat i 
en el que penso que l’empat va 
ser just”. El Roquetenc afronta 
ara dos partits seguits a  casa.

capgirar el marcador. En ge-
neral, vam estar molt segurs i 
amb bona actitud. L’equip va 
creure-hi. Tots els jugadors 
van fer la tasca que s’havia 
demanat. Em quedo en la fi-
delitat al nostre joc. Felicitar 
els jugadors per com van llegir 
la confrontació i penso que va 
ser un del millors partits de la 
temporada, si no el que més”. 
Kiki, mister de la Cava: “va ser 
un partit molt intens. L’equip 
va competir molt bé; en ge-
neral va ser un gran partit dels 
dos.  Per part nostra dir que les 
àrees manen i ara estem en un 
moment en què ens costa fer 
gol, tot i tenir ocasions clares. 
I en canvi el rival és molt més 
efectiu. A la represa vam sortir 
dominadors amb pilota i vam 
aconseguir remuntar. Però 
arran d’una falta,  la pilota va 
rebotar en un jugador nostre 
i va ser el 2-2. Vam seguir te-
nint opcions però la pilota no 
va voler entrar, malgrat dis-
posar de possibilitats, i va ser 
el Perelló qui va Sentenciar A 
darrera hora. Ara la dinàmica 
és esta i buscarem revertir-la 
en les jornades que falten”.

Tortosa Ebre, 1
Catalònia B, 1

El Tortosa Ebre va salvar un 
punt contra el Catalònia en 
afegit amb un gol de Pablo Ar-
raut. El Cata, de penal s’havia 
avançat anteriorment, a través 
d’Axel. La situació es complica 
per als roigiblancs.
Òscar Rumense, tècnic del 
Tortosa Ebre: “abans que res 
volem transmetre tot el nostre 
suport i ànims al nostre porter 
Arnau que va ser operat diven-
dres passat d’una greu lesió al 
genoll. Ara ha de fer una bona 
recuperació i segur que amb 
uns mesos tornarà amb for-
ça per posar-se de nou sota 
els pals. Pel que fa al partit, 
dir que com a entrenador as-
sumeixo totes les responsa-
bilitats. No vam estar bé. De-
mano disculpes per la imatge 
tan pobra acceptant totes les 
critiques. Era molt important 
per a natros i potser això ens 
va comportar molta precipita-
ció. Sabíem que el Catalònia 
vindria a intentar puntuar i es 
va emportar un punt. Natros 
insistir que no vam estar gens 
bé durant els 90 minuts. I Ia 
veritat és que la situació per 
salvar-nos s’ha complicat i si 
seguim així no podrem sortir 
del pou i ens veurem abocats 
al descans”. Robert Avinyo, 
mister del Catalònia B: “va ser 
un partit molt disputat i igua-
lat entre dos equips molt joves 

però amb ambició de guanyar. 
El Tortosa Ebre va tenir dues 
ocasions, natros al primer 
temps en vam fer dues també. 
A la represa va seguir la igual-
tat i abans del penal, que fou 
el 0-1, vam generar una altra 
opció, de Brayan, i una de Toni 
amb el porter batut. Al 94 el 
Tortosa Ebre ens va empatar. 
Resultat injust per a natros. 
Content del treball dels juga-
dors, amb 6 juvenils. Van posar 
molta intensitat i lluita i estic 
molt satisfet per este motiu”.

Perelló, 4
La Cava, 2

El Perelló, en un gran partit, va 
remuntar avançada la represa 
un 1-2. L’afició en va gaudir. 
Els perellonencs són cinquens 
mentre que la Cava ha perdut 
pistonada en els darrers par-
tits quan li està faltant més 
contundència a les àrees.
Xavi Castillejo, mister del 
Perelló: “molt satisfets per la 
victòria. Molt important, so-
bre tot psicològicament.  Vam 
saber llegir el partit i vam in-
terpretar-lo com calia, fent 
una primera meitat en la que 
penso que vam ser superiors. 
A la represa en un córner ens 
van empatar. I després, en 
una acció de mala sort nos-
tra ens vam fer un autogol, 
que fou l’1-2. Però en aquell 
moment cal valorar la reacció 
de l’equip. Va empatar a dos 
i després, amb els gols d’An-
dreu Mauri i de Sergi, vam 

L’Ametlla va guanyar el Pinell 
(1-0) i segueix acumulant 
bons resultats. Son 9 victòri-
es i un empat en 10 jornades. 
Un gol de penal de Jordi Llaó 
va valdre el triomf. El jugador 
calero porta cinc jornades se-
guides marcant.  
Xavi Subirats, tècnic de 
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4A CATALANA

En la 22ena jornada de la Divisió d’Honor (grup 3), l’Amposta 
va perdre a casa contra el Mediterrani (3-5) i el CFS Roquetes 
també va perdre, a la pista del Bodegas Somos Fraga (2-1). 
L’Amposta és sisè i el Roquetes vuitè. A la lliga de Primera divi-
sió, jornada 19, els resultats foren: Alcanar-Futsal Tortosa 2-1; 
Hostal de l’Anton Batea-Móra la Nova 4-4; Vandellòs-Experi-
ence Amposta 5-4; Ascó-Capçanes 5-3; Tivissa-Móra d’Ebre 
2-3; Flix-Rapitenc 1-1. Alcanar és líder amb 51 punts. El Tor-
tosa és segon amb 41. 

Futbol femení

Jornada 17.
Alcanar-Canareu, 8-2
Perelló-Amposta, 1-3
S Bàrbara-Tortosa, 0-3
Aldeana-Roquetenc 0-5
Rapitenca-Vinaròs sus

L’Alcanar és líder amb 38 
punts (un partit més), seguit 
pel Roquetenc amb 35. La 

A la segona divisió, futbol-11, jornada 24, l’Aldeana va guanyar 
3-0 al Riudoms. El Roquetenc va perdre a Vilanova 5-1 i el Gan-
desa va caure a casa contra el Tarraco per 2-4. 
Pel que fa a la lliga futbol-7 Terres de l’Ebre, 21ena jornada, els 
resultats foren: Alcanar-Arnes 4-2; Rapitenca-Perelló 1-6; Ampo-
lla-Tortosa Ebre 0-8; S Bàrbara-Amposta 0-3 i Campredó-Olim-
pic 0-0. El Femení Alcanar és campió.

Rapitenca és tercera (34) i 
l’Amposta és quart amb 29. El 
Tortosa cinquè amb 26.  

Propera jornada (27 d’abril)
Vinaròs-Ametlla
Tortosa-Aldeana
Roquetenc-Alcanar
Canareu-Amposta
Perelló-Rapitenca

Centre d’Esports 
Tortosa

El sènior masculí CE Tortosa 
Ebreclinic va perdre en la vi-
sita al Sant Andreu B (39-34). 
Primera meitat anivellada, ar-
ribant-se al descans amb un 
21-23. Fins al 20 de la represa 
els ebrencs van estar dins de 
la confrontació però llavors 
van anar sortint-ne i els lo-
cals van acabar imposant-se. 
D’altra banda, el juvenil va 
perdre amb la Roca (32-36). 
El cadet a Martorell (34-33) 
i l’infantil, també contra la 
Roca, 43-21. 

Un pavelló d’esports d’Am-
posta ple de gom a gom va 
celebrar el campionat de Lli-
ga Catalana sènior femenina 
2023-2024, jugant els prò-
xims dies 9-10-11 de maig les 
fases d’ascens a Divisió d’Ho-
nor Plata Estatal. Després del 
passadís de jugadors i juga-
dores de la base de l’entitat 
a les campiones, Xavi Simon, 
delegat federatiu de la Fede-
ració Catalana d’Handbol a 
Tarragona va entregar la copa 
que acredita al nostre equip 
campió de la competició.
Referent al partit, Joan Curto 
va reservar jugadores en mo-
lèsties; així i tot, es va plantar  
cara a un bon conjunt com 
és el Cardedeu. Finalment, 
el Cardedeu es va emportar 
els punts amb el resultat final 
de 26-28. Pròxim partit de 
diumenge a les 12. hores a la 
Roca, amb la finalitat d’arribar 
al cent per cent a les fases 
d’ascens d’aquí a quinze dies.
D’altra banda, el sènior mas-
culí va perdre en la seua visita  
a l’Handbol Ribes.

 Jornada del 
comarcal de 

natació
La piscina del WIN-Torto-
sa acollirà demà dissabte 27 
d’abril, a partir de les deu del 
matí, la tercera i última jorna-
da del campionat comarcal 
de natació dels Jocs Espor-
tius Escolars que organitza el 
Consell Esportiu del Baix Ebre 
amb el suport tècnic del Club 
Natació Tortosa.
Seran més de 120 nedadors i 
nedadores els que prendran 
part en una jornada en què 
han estat els mateixos es-
portistes els que han pogut 
escollir en aquesta ocasió els 
dos estils que nedaran. En les 
jornades anteriors s’havien 
programat per al primer dia 
lliures i esquena, i el segon, 
braça i papallona, amb la vo-
luntat que tothom practiqués 
tots els estils, pensant que es-
tan en una edat de formació 
i resulta convenient conèixer 
totes les proves que es fan en 
natació. 
La tercera jornada, la de dis-
sabte,  servirà per millorar 
marca en les proves escolli-
des.

Veterans. Jornada 17

Futbol sala Club Handbol 
Amposta
campió

La Cava, 1
Campredó, 1

La Cava i Campredó van em-
patar en un partit en què els 
locals van dominar al primer 
temps. No obstant, va ser el 
Campredó qui va avançar-se 
arran d’una recuperació i un 
bon tret d’Alonso. La Cava va 
insistir i va empatar abans del 
descans. 
A la represa el partit va obrir-
se i es va poder decantar d’un 
costat o de l’altre, van haver 
opcions però sense efectivi-
tat a les àrees. En general, bon 
partit.

Torre de l’Espanyol, 0
Horta, 3

J i Maria, 0
Torre de l’Espanyol, 0

Els dos darrers classificats es 
van enfrontar i van empatar en 
un partit en què, tot i que sen-
se gols, van haver ocasions. 
El Jesús i Maria va dominar en 
diverses fases del partit i va 
generar oportunitats per avan-
çar-se en el marcador. Però la 
Torre de l’Espanyol també va 
tenir les seues, per poder fer el 
0-1. Al final, 0-0.

Benissanet, 3
Corbera, 1

Partit amb molta expectació 
en què els locals van estar 
molt posats al primer temps 
quan al Corbera li va costar 
adaptar-se, tot i avançar-se 
amb un gran gol d’Aaron. Els 
locals van empatar a traves 
d’Assan, en posició dubtosa 
segons els visitants. A la re-
presa, el Corbera va comen-
çar bé i va tenir opcions que 
va evitar Gallego. El partit va 
obrir-se. El moment clau fou 
quan el visitant Aaron va veure 
dues grogues, la primera molt 
rigorosa. El partit es va tren-
car i el Benissanet va fer un 
pas avant, marcant Pol el 2-1. 
Al final, amb un Corbera min-
vat, va arribar el penal que fou 
el 3-1, transformat per Barru. 
Ramon Grau, del Benissanet: 
“no era el nostre objectiu 
però ara que estem lluitarem 
per esta cinquena plaça”. Jor-
ge Pàrraga, del Corbera: “no li 
traiem cap mèrit al Benissanet 
però, per natros, van haver 
decisions arbitrals que vam 
acusar”. 

Olímpic, 0
Ginestar, 2

El Ginestar va merèixer la vic-
tòria en el derbi. Pas endavant 
dels ginestarols que ara són 
segons. Partit disputat amb 
gran ambient al camp.  Els vi-
sitants van jugar ben posats i 
van generar, fent Yousef el 0-1 
a la primera meitat. Ramon, 
porter de l’Olimpic, va desta-
car aturant un penal, entre al-
tres intervencions. Avançada la 
represa, Roberto va sentenciar 
amb el 0-2 que va fer justícia 
al partit.

S Jaume, 2
Tivenys, 3

El Tivenys va trencar la ratxa 
de resultats negatius amb un 
triomf al camp d’un Sant Jau-
me que segueix de pega
. Els locals, amb bona propos-
ta de joc, es van avançar en 
dos cops al marcador. 
Però el Tivenys, amb el 2-1 a la 
represa, no va defallir i va llui-
tar per assolir un empat que va 
aconseguir, remuntant amb el 
2-3 aprofitant una concessió 
local. 
En afegit, Andu, porter visitant, 
va aturar un penal.

L’Horta va guanyar a la Torre 
de l’Espanyol. L’equip terraltí 
és sisè, està a cinc punts del 
Benissanet, cinquè, a manca 
de  quatre partits. Temporada 
de retorn exitosa en la que es 
lluitarà fins que hi hagin opci-
ons per esta cinquena posició 
que dona opció a la promoció. 
Ian va marcar aviat el 0-1. El 
partit es va igualar fins la re-
presa quan en pocs minuts a 
l’inici Hugo i Ian van sentenci-
ar. La Torre va tenir les seues 
opcions, avortades per Aitor.

Amposta, 1
Gandesa, 0 

El partit Amposta B-Gandesa 
B es va suspendre al minut 
50 amb l’1-0. Un partit enrarit 
pel que va succeir a l’anada. El 
Gandesa, en esta jornada pas-
sada, va lamentar que “no ens 
van deixar pilotes per a l’escal-
fament ni tampoc ens van do-
nar aigua. Del fet d’anar amb 11 
fou una  responsabilitat nostra, 
està clar. Ja durant el partit, el 
nostre porter es va lesionar en 
rebre una colzada i va haver de 
ser assistit a urgències. Un altre 

jugador es va lesionar i poste-
riorment per les protestes al 
seu gol, en fora de joc clar, 
dos jugadors van ser expulsats 
i altres tenien molèsties”. Ga-
llego, l’àrbitre, va suspendre el 
partit al minut 50. 
Oliver, tècnic del filial de l’Am-
posta, manifestava que “el 
tema de les pilotes i de l’aigua 
va ser en correspondència al 
que va passar allí a la primera 
volta quan tampoc ens en van 
donar. I quan vam passar situ-
acions complicades al sortir 
de les instal.lacions esportives 
de Gandesa. Dissabte, les re-
accions van ser lamentables 
amb intents d’agressió fins i 
tot. Ja el que va passar després 
amb jugadors a terra esperant 
la suspensió no entro a valo-
rar-ho. Pel que fa als minuts 
que es van disputar vam dur 
la iniciativa però ens va cos-
tar decidir, també era un par-
tit estrany per la situació. Era 
qüestió de paciència i al final 
a l’inici de la represa vam mar-
car l’1-0. Ells van venir amb 11 
i es van lesionar dos jugadors i 
van haver dues expulsions. Ja 
no es va poder acabar perquè 
l’àrbitre va donar el partit per 
suspés“.
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EQUIP DE LA JORNADA

ENTRENADOR DE LA JORNADA:  LOPEZ (CF AMPOLLA)

TOP SECRET

LA SAGA DELS PAMPLONA DE LA SÉNIA
LA PORTADA DE LA SETMANA

JO
AQ

U
IN

 C
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M
A

El president, que ha 
estat més anys al club, 
Guillermo Pamplona, 
surt a la fotografia 

amb la plantilla actual, i 
també hi apareix el seu 

fill Koken. Guillermo 
Pamplona, president 

històric, feia molts anys 
que no estava en un 

acte del club. Va anar al 
camp i es va fer la foto 
amb els jugadors per a 

Més Ebre.
EQUIP DE LA SETMANA: CF GANDESA.

IMPARABLE EN LES DARRERES 9 JORNADES ÉS EL 
TERCER MILLOR EQUIP AMB SIS VICTÒRIES, DOS 

EMPATS I NOMÉS UNA DERROTA.

· La lliga, en un puny a la Sego-
na catalana. 6 equips separats 
per sis punts; van perdre els 
dos primers Camarles i La Sé-
nia i la lliga s’ajusta més. Remo-
lins- Bitem perd pistonada i el 
Camarles no té l’eficàcia de la 
primera volta. Però segueix lí-
der i ho és des de fa 17 jornades 
seguides.
· Ens esperen 7 finals a Segona 
i, excepte sorpresa, a la darrera 
jornada es decidirà tot doncs 
cada setmana punxa un equip. 
En esta ho van fer La Sénia, Ca-
marles i Vilaseca.
· L’Ampolla, tot i la victòria a la 
Canonja, es complica doncs els 
rivals Aldeana, Arboç i Gandesa 
van guanyar. Però amb López 
de mister els ampolleros poden 
ressorgir. Els seus equips van a 
mil sempre. En tot cas, si perd 
esta setmana tindrà molt difícil 
la salvació.
· Espectacular el partit la Sé-
nia-Jesús i Maria, amb remun-
tada final dels visitants (3-4). 

Des de la temporada 70-71, el 
Jesús i Maria no guanyava a la 
Sénia, equip que va perdre el seu 
segon partit a casa.
· El Gandesa B es va presentar 
amb 11 al camp de l’Amposta i 
va forçar la suspensió al 50 (1-
0) una vegada tenia inferioritat 
numèrica entre lesions i expul-
sions. Del partit d’anada, l’Am-
posta es va queixar del tracte, 
principalment el que van rebre 
a la sortida de les instal.lacions. 
Per això, entre altres qüestions, 
no se’ls van deixar pilotes per 
escalfar. Des de l’equip del Gan-
desa, dissabte,  es vam mostrar 
el malestar, fins i tot amb insults 
i amenaces al tècnic local.
· L’Amposta després de dues 
temporades a 3a catalana, de 
nou en la seva categoria mare, 
la 2 catalana. No ha tingut rival.
· No es rendeix el Catllar que 
perdia 0-3 al 69 i va acabar em-
patant  davant l’At Vilafranca. I 
als darrers minuts li van anul·lar 
un gol legal.

· Des de Pinell, indignats amb 
l’arbitratge de dissabte a l’Amet-
lla (1-0) per determinades deci-
sions com un penal a favor no 
xiulat i un gol anul.lat. A més, 
consideren que el penal, que 
va comportar el gol local, si va 
existir falta va ser fora de l’àrea. 
Es la seua versió. Els caleros no 
ho van veure igual.
· El Tortosa Ebre B va camí de 4a 
catalana i potser de desaparèi-
xer. El CD Tortosa va estar prop 
de 40 anys sense el filial. I ara, 
amb el projecte fusionat, el futur 
del filial és complicat. Segura-
ment, s’hagués pogut gestionar 
millor. Diumenge, jugadors que 
estan al filial van anar al primer 
equip. El juvenil té prioritat amb 
la promoció. Aquesta setmana 
sinó fos perquè van jugar 4 ca-
dets no haurien pogut competir. 
Òscar Rumense no pot fer més 
miracles.
· Tercera catalana, tot liquidat 
menys els descensos amb un 
Godall que ho té molt difícil. 
Ens esperen 4 jornades finals 
d’infart: Tortosa Ebre, Pinell, Ca-
marles, Alcanar i Xerta implicats.
· Ho vaig dir a la pretempora-

da que el Barça no guanyaria la 
lliga. Aquest no és el problema; 
n’hi ha més, com el fitxatge de 
Roque que va costar 62 milions i 
ha estat un fracàs. Ha estat com 
els fitxatges dels últims 20 anys, 
poc rendibles. És sempre llençar 
money i fer el deute més gran, 
els millors són els del planter, 
aquests són gratis.
· Es diu Oliver Serrano, mister 
de l’Amposta B. Té més caràcter 
que Luis Enrique. És molt bon 
gestor del vestuari. Oliver i Luis 
Enrique tots dos comparteixen 
afició: la bicicleta.
· Quarta catalana gairebé tot de-
cidit; Amposta ho té ben enca-
minat per ser el campió. Demà 
partit clau a Corbera. El playo-
ff promet: Ginestar, Corbera, 
Olimpic i segurament Benissa-
net.
· Tres jugadors històrics tenen 
prevista la retirada a finals de 
temporada:  Albert Torres (Jesús 
i Maria, Ferran Roig (Camarles) i 
Gumiel del Gandesa.
· Moment històric, de ciència 
ficció: l’infantil de l’Amposta va 
guanyar al camp de Barça B per 
1-3 i són segons a la taula.

· En dos clubs d’aquesta co-
marca hi ha tensió, hi poden 
haver dimissions, alguns se 
n’han anat d’altres se n’aniran.
· Un 10 al Jesús i Maria que 
ha confirmat que per la futura 
campanya tornarà a tenir tres 
equips amateurs. El de Tercera 
està més a prop de la perma-
nència.
· Sergio Paz va pujar de tercera 
catalana a primera catalana al 
Morell, ha decidit fer un pas al 
costat i la següent temporada 
no seguirà. Ha tingut propos-
tes. Gran entrenador Sergio
· Va desaparèixer el futbol 
ebrenc i el substitueix el portal 
LA PREFERENT, els resultats en 
directe i a més hi ha una gran 
base de dades de cada equip. 
Entreu i al·lucinareu. I, a més, 
totes les lligues d’Espanya del 
futbol regional.
· L’Ajuntament de Mora la Nova 
tirarà avant les millores i la 
temporada vinent tota l’estruc-
tura del club es podrà dutxar 
després dels partits.
· Rapitenca B, la Sénia B i Aldo-
ver podrien ser els nous equips 
a la quarta la temporada vinent.

TOMÀS, EL MISTER BABY

Juga de porter al Tortosa juvenil i és l’en-
trenador més jove del futbol amateur, a la 

Galera, només té 17 anys.

JOAN SALAS
(Ametlla)

PERE MARTÍNEZ
(Flix)

SERGI BO
(Jesús i Maria)

PAU PONS 
(Jesús i Maria B)

IVAN VALLÉS
(S Bàrbara)

PAU RIPOLL
(Gandesa)

AMINE
(J i Maria)

MARC BLANCH
(Ascó)

NACHO 
(Aldeana)

RAÜL MARTIN
(Móra la Nova)

VICTOR GARRIDO
(Ampolla)

VERGE
(Rapitenca)

ANDREU MAURI
(Perelló)

PANISELLO 
(Roquetenc)

ELS LLIBRES DEL FUTBOL EBRENC

Molts clubs ebrencs tenen el llibre de la seua història, els més recents són 
Camarles, Ulldecona i Horta i en preparació Xerta i Alcanar. En llibres, el 
futbol ebrenc també és líder. En esta foto falta el llibre del Móra d’Ebre.

CF MASDENVERGE

Una de les darreres formacions del Masdenverge. De l'equip titular, 7 juga-
dors són de la població. Un equip consolidat a Tercera. Molt meritori.
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MARINA 
LA RÀPITA

ES LLOGA
Amarratge 
8 metres

674 55 20 17
(Només WhatsApp)

/ /  I M M O B I L I À R I A  / /  T R E B A L L  / /  F O R M A C I Ó / /   S E R V E I S  / / 

VOLS ANUNCIAR-TE? Aquest és el teu espai privilegiat deAquest és el teu espai privilegiat de PUBLICITAT 977 279 290977 279 290
publicitat@mesebre.cat

112

TELÈFONS D’INTERÈS 
EMERGÈNCIES
MOSSOS D’ESQUADRA
BOMBERS
URGÈNCIES  (AMBULÀNCIES)

Secció patrocinada per:

AMPOSTA 
Local a l’avinguda 

la Ràpita
en lloguer. 

Superfície 220 m2. 
Ideal qualsevol
tipus de negoci. 

Dona a dos carrers
674 55 20 17.

LES CASES D’ALCANAR 
Carrer Trafalgar. 
Local comercial

a l’Avinguda Principal.
Façana envidriada. 

Totalment condicionat.
Ideal per a qualsevol

activitat de cara al 
públic. 

977 25 27 27

LA RÀPITA
Plaça d’aparcament 

amb traster en lloguer.
A l’edifici El Mariner,

a primera linea de mar, 
al davant del Club Nàutic. 

Zona molt difícil 
d’aparcar a l’estiu.

 977 74 33 99

ULLDECONA
Magatzems 

en venda o lloguer a 
diferents llocs del poble. 

674 35 53 49 

Local en lloguer o venda 
de 35m, al carrer major. 

977 25 27 27

TREBALL

Empresa de serveis en constant creixement  busca personal per a treballar a la zona de Terres de L’Ebre:

Interessats, enviar whatsapp al 617 702 159

· GRAU EN INFERMERIA
· GEROCULTOR/RA

· PERSONAL AUXILIAR
· GRAU EN EDUCACIÓ SOCIAL

· GRAU EN TERÀPIA OCUPACIONAL
· GRAU EN TREBALL SOCIAL

· SERVEI D'ASSISTÈNCIA AL DOMICILI

capricorn
22/12 al 20/01

La conjunció Júpi-
ter/Urà al sector 
afectiu pot inclinar a 
una nova manera de 
viure les relacions 
i ara potser prefe-
reixes sentir-te més 
lliure, sense tants 
compromisos.

aquari
21/01 al 19/02

La conjunció Júpiter 
i Urà pot haver-te 
deixat pensant 
en quin futur vols, 
però tot i que això 
suposa deixar llocs 
i persones enrere, 
continues amb els 
teus objectius.

sagitari
23/11 al 21/12

Si a la feina hi havia 
mal ambient amb els 
companys o algun 
cap, entres en una 
etapa més tranqui-
l·la. Període ideal per 
fer neteja a fons i 
desprendre't del que 
ja no uses.

escorpí
24/10 al 22/11

La conjunció Júpiter/
Urà a Casa VII pot 
portar una nova pa-
rella que podria ser 
més jove que tu. Bon 
moment per promo-
cionar un negoci o 
donar a conèixer les 
teves creacions.

balança
24/09 al 23/10

Pots recuperar uns 
diners que et deuen, 
rebre un premi de 
loteria o fins i tot 
haver de gestionar 
una herència. Si 
cerques parella, pot 
aparèixer una perso-
na de signe Àries.

àries
21/03 al 20/04

L'economia et preo-
cupa i si tens deutes 
vols liquidar-los per 
estar més tranquil. 
Et sents força 
inspirat i et poses a 
pensar en la manera 
de viure d'un talent 
artístic.

cranc
22/06 al 23/07

Molta energia a 
Casa XI i el futur pot 
canviar d'un moment 
a l'altre. Temps de 
canvis. Aparques una 
mica el teu costat 
emocional i prens 
decisions d'allò més 
pràctiques.

verge
24/08 al 23/09

Hi ha assumptes 
molt personals que 
t'agradaria explicar 
a algú. La conjunció 
Júpiter/Urà a Casa 
IX pot propiciar un 
canvi d'estil de vida 
i una renovació de 
conviccions.

taure
21/04 al 21/05

La conjunció Júpiter/
Urà al teu signe es 
pot sentir especial-
ment pel que fa a la 
percepció que tens 
del futur i voldràs 
alliberar-te del que 
ja no funciona a la 
teva vida.

peixos
20/02 al 20/03

Moment de tensió 
sexual amb una 
amistat, que no 
sabràs molt bé com 
resoldre. T'interesses 
per aprendre un nou 
idioma. Pots fer una 
nova amistat amb 
algun dels teus veïns.

lleó
24/07 al 23/08

Si havies començat 
una relació, sembla 
que algunes diferèn-
cies us posaran a 
prova. Pots tenir 
una oferta laboral 
inesperada i que 
t'obligaria a viure a 
un altre indret.

bessons
02/05 al 21/06

Et pot costar dormir, 
però també tens 
moments de gran 
revelació i intuïció. 
Amb la parella 
podeu tenir diferents 
creences religioses/
espirituals, però tot 
serà parlar-ho.

FISIOTERAPEUTA
- Contracte estable en plantilla i substitució

- Salari segons conveni GERCAT

OFERTA DESTACADA

VOLS 
ANUNCIAR-TE?

Aquest és el teu espai privilegiat de

PUBLICITAT
610 20 33 25

publicitat@mesebre.cat

I M M O B I L I À R I A
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SONIA RUPÉREZ
REGIDORA DE MERCAT I FIRES DE TORTOSA 
“LA REPERCUSSIÓ ECONÒMICA, SOCIAL I PERSONAL
D'EXPOEBRE ÉS INCALCULABLE”

Tortosa es prepara 
per obrir les portes 

del pavelló Remolins, on 
s’allotjarà la 78a edició de 
la fira Expoebre, que es 
celebrarà de l’1 al 5 de maig.

Una fira multisectorial molt 
centrada en les darreres nove-
tats tecnològiques, però sense 
desatendre els sectors tradi-
cionals com l’alimentació o 
l’automoció. En parlem amb 
la regidora de l’Ajuntament 
de Tortosa, Sonia Rupérez, en 
aquesta entrevista en exclusiva 
per al Diari Més Ebre.

ExpoEbre arriba a la seva 
78a edició convertida en 
un referent a les Terres de 
l’Ebre. Com ha evolucionat 
amb el temps? 
Doncs adaptant-se a les nove-
tats de cada moment, perquè 
és un producte viu que es va 
adaptant al que estem vivint. 
Jo recordo amb molta nostàl-
gia quan la fira es feia al parc de 
Tortosa. En aquell moment la 
maquinària industrial era molt 
important, igual que la rama-
deria; en canvi, els sectors ser-
veis i turisme estava en segon 
pla. Poc a poc ens hem adaptat 
als temps. L’any 2007 vam pas-
sar al pavelló firal de Remolins i a 
partir d’aquí, els nous temps han 
portat nous sectors, com l’or-
ganització d’esdeveniments, la 
sostenibilitat i el medi ambient, 
i també la tecnologia. Per tant, 
la fira s’adapta i creix, tot i que 
l’essència és la mateixa: un grup 
d’empreses i persones, compro-
meses amb l’objectiu d’ensenyar 
el que tenen i establir sinèrgies 
entre elles.
ExpoEbre té una gran diver-
sificació d’expositors i no 
deu ser fàcil fer una proposta 
perquè tothom pugui adap-
tar-s’hi. Com s’ha treballat a 
nivell d’organització?
És una mostra molt sectoritza-
da i organitzada per temàtiques 
com Ebretech, Ebreambient, 
Celebrem, Taste Fashion, per-
què al visitant li sigui molt fà-
cil accedir a tot arreu. A nivell 
d’organització tot té una lògica 
molt pensada que no deixa res 
a l’atzar. El primer que el públic 

trobarà serà l’esplanada dedi-
cada a l’automoció. És un espai 
tan gran, que pràcticament és 
una fira dins la pròpia fira. Des-
prés, ja dins el pavelló, veurà 
diferents estands amb les expo-
sicions, productes i serveis de 
les empreses. I d’acord al dia, hi 
haurà programades unes o al-
tres activitats.
La fira ExpoEbre també por-
ta associades una sèrie d’ac-
tivitats que corren paral·le-
les a l’exposició. Quines?
Una de les més interessants és 
el IV Fòrum Econòmic de les 
Terres de l’Ebre, amb conferèn-
cies i taules rodones sobre eco-
nomia. El farem el 2 de maig. 
També hi haurà activitats for-
matives, lúdiques, els castellers 
faran la seva diada. El progra-
ma és molt extens i molt variat. 
Després, fora del pavelló hi ha la 
zona d’oci, amb atraccions de 
fira, food trucks i un espai per 
a concerts amb diferents tipus 
de música de quilòmetre zero, 
com Pepet i Marieta, Elma, Mar-
ta i Gregori, Cara B, The Major 
Rose Band, també tindrem un 
tribut a Queen i acabarem amb 
Los Inhumanos.
Parlem del IV Fòrum Econò-
mic... 
Es tracta d’un seguit de 
conferències sobre economia i 
seguretat digital, i com afecta 
dia a dia a les empreses. Tindrem 
ponents de nivell del sector 
especialistes en el tema. Vull 

destacar la ponència de Natalia 
Olson-Urtecho, ambaixadora 
global per a Espanya i Portugal 
del Fòrum de Silicon Valley 
«Woman of Distinction Award» 
per la seva tasca en economia 
verda i infraestructura sostenible, i 
consellera d’Innovació de la Casa 
Blanca durant la presidència de 
Barak Obama entre 2010-2017. 
A la tarda del dia 2, tractarem 
sobre la responsabilitat social a 
les empreses i el corporativisme. 
I, entre altres ponents, tindrem  
l’Emilio Duró, que és empresari, 
professor i conferenciant, dedicat 
a la consultoria i a la formació 
en el món empresarial. Segur 
que amb ell sortirem amb un 
somriure i dient “a partir de demà 
començaré a fer això o allò”.
Quines altres novetats pre-
senta la fira d’enguany?
La principal és que aquesta edi-
ció estarà centrada en l'Agenda 
2030. Estem en un món glo-
balitzat i som conscients dels 
reptes mediambientals, socials 
i econòmics que tenim. La fira 
és un lloc on hi ha molta indús-
tria, empreses de molts sectors, 
que poden fer contacte entre 
elles, i des de l’Ajuntament po-
sem l’èmfasi en això, perquè 
qualsevol acció pot repercutir 
en les generacions futures. Per 
tant, enguany ens hem basat 
en l'Agenda 2030 en les confe-
rències, als estants hem apostat 
pel medi ambient, la sostenibili-
tat, la ciberseguretat, i la intel·li-

gència artificial. Són propostes 
innovadores, curioses i pràc-
tiques sobre l’ús de la IA en la 
nostra vida diària. Per tant, és 
un conglomerat de coses, molt 
diverses entre elles, però que 
estan connectades.
Explica’ns més d’aquestes 
propostes que a les que et 
refereixes?
Per una banda tenim l’estand 
de Casual Robots, que és una 
empresa que porta uns quants 
robots que cal veure. Enguany, 
una altra novetat és un estand 
amb un tanc d’aigua, dins del 
qual hi ha drons amfibis que 
analitzen la qualitat de les ai-
gües dels embassaments, els 
rius, les sèquies... Així es pot 
veure que l’aplicació d’un dron 
com aquests pot tenir utili-
tat científica, especialment en 
qüestions ambientals. Es tracta 
d’un projecte europeu, Life Tur-
bina, en el que també participa 
l’Ajuntament de Tortosa, que 
mostra com es genera energia 
a partir del moviment de la tur-
bina. Està molt focalitzat en la 
vessant educativa per explicar 
com amb una turbina i la força 
de l’aigua es pot generar ener-
gia, i què es pot fer amb ella. Tot 
això lliga amb el tema de la sos-
tenibilitat. I a banda, en la ves-
sant lúdica, la IA des del meta-
vers del turisme, s’explicarà l’ús 
de la realitat virtual i el metavers 
en la salut i l’esport. Finalment, 
una altra novetat molt important 

és que l’Instituto Nacional de Ci-
berseguridad exposa per primer 
cop a Tortosa, en un estand en el 
qual faran tallers de conscienci-
ació sobre ciberseguretat, i com 
afecta el dia a dia.
A nivell econòmic i de pres-
tigi, ExpoEbre és un impuls 
molt important per a Torto-
sa. Fins a quin punt?
L’any passat van venir a la fira 
65.000 visitants en quatre dies. 
Aquest any durarà un dia més, 
de l’1 al 5 de maig. Pensem que 
mantindrem aquesta xifra de 
visitants, com a mínim, amb el 
que això comporta, perquè són 
moltes les persones que venen 
a Tortosa, es queden a dinar o a 
sopar a la ciutat, fan visites, es 
planifiquen per estar un o més 
dies a la ciutat, i això és fantàs-
tic. Però el que és molt impor-
tant és la sinèrgia que es crea 
entre empreses i persones. La 
repercussió econòmica, social 
i personal és incalculable pel 
que suposa per un territori com 
el nostre. I, efectivament, la fira 
és un motor econòmic molt 
important i de referència a les 
Terres de l’Ebre.
Des de l’Ajuntament de Tor-
tosa sou molt actius en l’or-
ganització d’esdeveniments 
molt importants. L’esforç 
econòmic i personal ho com-
pensen?
Així ho creiem. Sense anar més 
lluny, fa pocs dies vam estre-
nar el primer saló Ebre Freak, 
sencerament dedicat a la cièn-
cia ficció, el còmic, el manga 
i l’anime. Estem contentíssims 
de com ha anat. És un sector 
que es basa en l’oci, la cosa lú-
dica. Sabíem que tindria aco-
llida, perquè aquesta temàtica 
va cada cop més buscada. Ha 
sigut molt ben rebut i esperem 
que sigui el primer de molts. 
Després, al novembre tindrem 
el Festast, que es celebra bi-
anualment i aquest any toca, 
amb l’atenció centrada en la 
gastronomia. No és de tanta 
envergadura com l’ExpoEbre, 
però és una fira que cada cop 
està agafant més protagonis-
me. De moment, ara la que 
tenim més a la vora és Expo-
Ebre i esperem que tingui molt 
d’èxit.
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